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İZMİR Ticaret Odası Meclis Üyesi Amaç 
Sarıgüllü, önceki yıllarda İzmir Büyükşe-
hir Belediyesi’nin yürüyen merdivenlerinin 

kontrollerini kendilerinin yaptığını, maliyeti 
azaltmak isteyen belediyenin daha sonra kendi 
bünyesinde bir ekip kurduğunu vurguladı. 

Sarıgüllü, “Fakat çok deneyimsiz, tecrübesiz 
kişileri işe aldılar ve birden usta yaptılar. Bu 
birinci sıkıntı. İkinci sıkıntı ise ihale ve son-
rasındaki kontrollerle ilgili. İhalede yardımcı 
fren tertibatı bulunması zorunluluğu oluyor. 
Bunun yanı sıra 20 farklı güvenlik önlemi 

isteniyor fakat ihaleyi çok düşük fiyata alan 
firmalar bir şekilde bu 20 güvenlik önleminden 
5 tanesini koyuyor; 15’ini koymuyor. Üçüncü 
sorun da kontrol aşamasında. İhaledeki 15 
güvenlik sistemi eksik olmasına karşın ne 
hikmetse onay verilebiliyor” dedi. 

www.yenibakis.com.tr
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Güvenilir ve tarafsız haberin adresi Fiyatı 4 TL

KONAK Belediye Meclisi; Gültepe, Gürçeşme 
ve Beştepeler bölgelerinde vatandaşların 
doğalgaz taleplerinin karşılanmasına yönelik 
taahhüdü oybirliğiyle verdi.  Belediye meclisi-
nin çok önemli bir karar aldığına dikkat çeken 
Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu, 
“Her üç bölgede de mevcut planları koruduk. 
Taahhüdü de veriyoruz. En kısa zamanda, 
Konak’ta yaşayan herkesin doğalgaza kavuş-
masını istiyoruz” ifadelerini kullandı. 

2019-2023 yılları arasında ABD’nin toplam gıda 
ithalatı yüzde 35’lik bir artışla 156 milyar dolar-
dan 211 milyar dolara çıkarken, aynı dönemde 
Türkiye’nin ABD’ye gıda ihracatı yüzde 100’ün 
üzerinde artış göstererek 708 milyon dolardan 
1 milyar 712 milyon dolara yükseldi. Türk gıda 
ihracatçıları, bu başarıyı daha da ileri taşıyarak 
ABD’ye 5 milyar dolarlık ihracat hedefi koydu. 
Bu büyük hedefe ulaşmak için Türk gıda sek-
törü, New York’ta düzenlenen Summer Fancy 
Food Fuarı’nda 37 firmayla yer aldı.

IRAK’IN kuzeyindeki Pençe-Kilit Operas-
yonu bölgesinde, bölücü terör örgütü 
mensuplarıyla sağlanan temasta şehit olan 
Uzman Çavuş Cebrail Acar’ın cenazesi, 
dün Konya’da defnedildi. Ereğli ilçesine 
getirilen 33 yaşındaki Acar’ın naaşı, Camii 
Mahallesi’ndeki babaevine götürüldü. 
Helallik alınmasının ardından Acar’ın Türk 
bayrağına sarılı cenazesi, tören manga-
sınca Ulu Cami’ye getirildi. Acar’ın naaşı, 
kılınan cenaze namazının ardından Mey-
danbaşı Mezarlığı’nda toprağa verildi. AA

Konak’ta doğalgaz
için vize verildi

Gıda ihracatında
yeni hedef ABD

Yerinde bir 
uygulama

ESKİDEN çakma ustalar, 
“Mazotla çalışan araçlarda 
dururken motor stop 
edilmez. Aksi halde 
motor zarar görür” 
derlerdi.

Tayfur GöçmenoğluTayfur Göçmenoğlu
2

Koressos KapısıKoressos Kapısı
ortaya çıkacakortaya çıkacak

7
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7

EFES Antik Kenti’nin bilinen 
üç büyük kapısından biri olan 
Koressos Kapısı, Kültür ve Turizm 
Bakanlığı’nın “Geleceğe Miras 
Sonsuz Efes” projesi kapsamında 
yürütülen kazı çalışmalarıyla 
gün yüzüne çıkarılacak.

Şehit Uzman Çavuş 
toprağa verildi

3 İnternet
sitemize
QR KODU QR KODU 
okutarak 
ulaşabilirsiniz.
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İZMİR Büyükşehir Belediyesi’n-
deki kamu emekçilerinin eylemi 
sürerken, Tüm Bel Sen yöneti-
cileri ile CHP yöneticileri genel 
merkezde bir araya geldi. CHP 

yöneticileri, yasal sınır seviye-
sinde sosyal denge tazminatı ve 
4 ikramiye önerirken, bu talebi 
kabul etmeyen sendika iş bırak-
tı. Dün Kültürpark’ta toplanan 

sendika üyeleri, CHP İzmir İl Baş-
kanlığı’na kadar yürüyüp,  tepki-
lerini burada da sürdürdü.

4
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Yaklaşık 6 ay arayla Üçyol metro istasyonunda yürüyen merdivenlerin hızla terse dönmeye başlaması, Yaklaşık 6 ay arayla Üçyol metro istasyonunda yürüyen merdivenlerin hızla terse dönmeye başlaması, 
onlarca insanın yaralanmasına neden oldu. Kazalarla ilgili konuşan sektör temsilcileri, ihale şartnamesinden onlarca insanın yaralanmasına neden oldu. Kazalarla ilgili konuşan sektör temsilcileri, ihale şartnamesinden 

merdiveni kontrol eden belediye elemanı ve güvenlik sistemlerine kadar 7 önemli noktaya dikkat çektimerdiveni kontrol eden belediye elemanı ve güvenlik sistemlerine kadar 7 önemli noktaya dikkat çekti

7

Neden olmasın?

Nesli Balcı Yılmaz

8

Memurlar, CHP İl Memurlar, CHP İl 
Başkanlığı’na yürüdüBaşkanlığı’na yürüdü

2’de

AVRUPA AVRUPA Futbol Şampiyonası’n-Futbol Şampiyonası’n-
da Avusturya’yı eleyerek çeyrek da Avusturya’yı eleyerek çeyrek 

finale yükselen ve  tüm Türki-finale yükselen ve  tüm Türki-
ye’yi sevince boğan A Milli Futbol ye’yi sevince boğan A Milli Futbol 

Takımı, bu akşam çeyrek final Takımı, bu akşam çeyrek final 
maçında Hollanda ile maçında Hollanda ile 

karşılaşacak. Berlin karşılaşacak. Berlin 
Olimpiyat Stadı’nda Olimpiyat Stadı’nda 

oynanacak yarı oynanacak yarı 
final mücadelesi, final mücadelesi, 

saat 22.00’dan saat 22.00’dan 
itibaren TRT 1’den itibaren TRT 1’den 

naklen yayınlanacak.naklen yayınlanacak.

Haydi Türkiye bir zafer dahaHaydi Türkiye bir zafer daha

UEFA Disiplin Kurulu, 2024 Avrupa 
Şampiyonası (EURO 2024) son 16 
turunda oynanan Avusturya maçındaki 
bozkurt hareketi nedeniyle milli futbol-
cu Merih Demiral’a 2 maç ceza verdi.

UEFA, UEFA, 
Merih’eMerih’e

2 maç 2 maç 
ceza ceza 

verdiverdi

8

Despina Vandi, Despina Vandi, 
eğitime destek eğitime destek 
için sahnedeiçin sahnede
TÜRK Eğitim Vakfı 
İzmir Şubesi tara-
fından düzenlenen, 
ünlü Yunan sanatçı 
Despina Vandi’nin 
sahne alacağı eğiti-
me destek konseri, 
17 Temmuz’da 
Çeşme Açıkhava 
Tiyatrosu’nda ger-
çekleştirilecek.

Timuçin
Çelebi

Amaç Amaç 
SarıgüllüSarıgüllü

ÖZEL

Murat Ervin
HABER
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Alsancak Stand Up Gecesi

Birbirinden eğlenceli komedyenlerin 
sahne aldığı birbirinden farklı hikayelere 
şahitlik edeceğiniz eğlence dolu Stand 
up gecesi. Etkinlikte 16 yaş sınırı vardır.  
İndirimli biletler sınırlı sayıdadır.

06 Temmuz 2024, Cumartesi - 20:30

06 Temmuz 2024, Cumartesi - 20:30

134 IQ’lü üstün zekalı sosyopat Mer-
van Çelik, ortak düşmana sahip karmaşık 

duygular beslediği arkadaşı Azra Taş-
kın’la kusursuz bir cinayet planlamak-

tadır. Peki sizce cinayet işlemek bunları 
ilmek ilmek işlemek kolay mıdır?

Sonic Süper KahramanSonic Süper Kahraman
06 Temmuz 2024, Cumartesi - 15:00

Süper kahraman Sonic, mutluluk-
lar ülkesini ele geçiren Dr. Aggman’a 

karşı ülkedeki hayvanları kurtarmak ve 
çocukların daha iyi eğitim alması için 
görünmez olarak saraya girer. Böylece 

planlarını daha rahat uygular.

‘Zalim’ şarkısıyla aşk acısı çekenle-
rin sesi olan ‘Bu Gece Son’ ile hüzünlü 

vedaların duygusunu aktaran, ‘Bi 
Daha’ ile dinleyicisini hareketlendiren 
Levent Yüksel, konserinde seyircisini 

duygudan duyguya koşturacak.

06 Temmuz 2024, Cumartesi - 23:00

06 Temmuz 2024, Cumartesi - 15:00

Arabesk ve fantezi müziğinin güçlü ses-
lerinden Hakan Altun, ‘Hani Bekleyecek-
tin’, ‘Duyanlara Duymayanlara’ ve ‘İstanbul 
Olmaz Olsun’ gibi kederli aşk şarkılarını 
dinleyicisiyle buluşturmaya devam ediyor.

Ayı Yogi Jellistone Parkı’nın tatlı belasıdır. Normal 
bir ayının aksine parka gelen piknikçilerin sepetle-
rindeki yiyeceklerle beslenir. Fakat önünde daima bir 
engel vardır, parkın güvenlik görevlisi Korucu Smith..

Hakan Altun KonseriHakan Altun Konseri

Ayı Yogi Müzikli DanslıAyı Yogi Müzikli Danslı

HAZIRLAYAN
DİLEK YARDIMCI

Eskiden çakma ustalar, 
“Mazotla çalışan araç-

larda dururken motor stop 
edilmez. Aksi halde motor 
zarar görür” derlerdi.

Bu yüzden özellikle bele-
diye otobüsleri, saatlerce boş 
yere çalışır, yakıt tüketirdi.

Bunun bir şehir efsanesi 
olduğu 10 yıl kadar önce öğ-
renildi. Yanlış hatırlamıyor-
sam; Urla Belediyesi, böyle 
bir araştırma yapmış ve 
gerçeği ortaya çıkardıktan 

sonra da boş yere otobüsleri 
çalıştıran şoförlerin iş akitle-
rini sonlandırmıştı.

ESHOT, bu gerçekten 
ilham alarak, bütün şoför-
lere birer çıkartma verdi. 
Üzerinde “Mazot son bir 
yılda yüzde 230 zamlandı. 
Beklemeyeceksen durdur” 
yazılı bu çıkartmalar, aslında 
önemli bir savurganlığı da 
önlemiş oluyor.

Yerinde ve desteklenecek 
bir karar.

Tayfur 
Göçmenoğlu

tayfurgocmenoglu@gmail.com

Her telden
Yerinde bir uygulama

Sen de mi Bilal Bey?
“

Pek çoğunuzun telefonuna 
gelmiştir, geliyordur…

Cumhurbaşkanı, Maliye Ba-
kanı, Ekrem İmamoğlu, Mansur 
Yavaş, İsmail Küçükkaya, ağız 
birliği etmişçesine bir müjdeyi 
dillendiriyorlar.

Türk Petrolleri Anonim 
Ortaklığı, halka açılmış. 8 bin 
lira ile ortak olan, günde iki bin 

lira getiri sağlayacak deniyor bu 
sunumlarda.

İnanılmaz cazip. İnanılmaz 
derecede kusursuz.

Ama gel gelelim, yapay zeka-
cıların işi.

Öyle başarılı bir sunum yap-
mışlar ki, “zekaları yapay” olan-
lar hemen bu tuzağa düşebilir.

Hani; bir takım teknik sistem-

ler, böyle durumlarda devreye 
girip müdahale edebiliyorlardı.

Meydan boş bulunmuş, at 
koşturuyorlar.

Yapay zeka, yanlış kullanıldı-
ğında işte böyle bir şey. İnsanı 
yoldan çıkaran, yanlış kararlar 
verdiren şeytana uyduran bir şey.

Bu ve bunun gibi örnekleri 
daha çok göreceğiz.

DU
VA

R 
YA

ZI
LA

RI

Bilmiyordum, yeni 
öğrendim.

Diyanet, Kurban 
Bayramı’nda 

profesyonel olarak 
kesim yapan 

herkesten 3 bin lira 
para almış.

O şatafatın, o 
saltanatın kaynağı 

belli oldu.
3 bin lira az para mı?

Çarpın onca 
kesici sayısıyla… 

Bakın, ortaya nasıl 
muhteşem bir rakam 

çıkıyor.
Diyanetle kurban 
kesmenin ne ilgisi 

var demeyin. İkisi de 
uhrevi bir kavram 

içeriyor.
O yüzden kaçış yok. 
Olmamış da zaten.

Yarın mevlit 
okuyanlardan da 

para istenirse 
şaşmayın.

O saltanatın 
kaynağı

İbrahim 
Ormancı

”
Yapay zekacılar iş başında

Tarih tekerrürden 
ibaret olduğundan 

mı bizim toplum için 
HATA ERKİL diyorlar 

yahu!
***

Son zamanlar yap-

tıklarıma bakma ne 
olursun. Balataları 

sıyırdım kadın!
***

Bilmemek bazı du-
rumlarda ayıptır. Kadir 

kıymet bilmemek 

ayıbın daniskasıdır 
örneğin!

***
Mutlu olmak için 

geçmişi bir kenara bı-
rakmak şart. Yarayla 
saadet olmaz çünkü!

İZMİR Kültür Sanat ve 
Eğitim Vakfı’nın (İKSEV), 
Eczacıbaşı Topluluğunun ana 
sponsorluğunda düzenlediği 
37. Uluslararası İzmir Festiva-
li, bu akşam 21.00’de Çeşme 
Kalesi’nde Marcin Dylla’yı 
ağırlayacak.

İstanbul Polonya Başkonso-
losluğu ve İzmir Fahri Konso-
losluğu işbirliği gerçekleştirile-
cek konserde, kariyeri boyunca 
kendi alanındaki hemen hemen 
bütün ödüllerin sahibi olan 
Marcin Dylla, klasik gitarın 
unutulmaz eserlerini yorum-
layacak. Yorumcu ve eğitmen 
olarak haklı bir üne sahip olan 
Dylla, adeta bir ekol haline 
gelen çalma sitiliyle klasik 
gitarın en önemli isimlerinden 
biri olarak kabul ediliyor. 

Konserin biletleri Bile-
tix’ten, AASSM ana gişeden ve 
Çeşme Altın Kapı gişesinden 
alınabilir. 

İzmir Büyükşehir Belediyesi 
konser için Çeşme’ye gelecek 
Festival izleyicileri için her yıl 
olduğu gibi ücretsiz otobüs tah-
sis edecek. Belediye otobüsleri 
konser günleri saat 18.00 ve 
18.30 arasında DEÜ. Sabancı 
Kültür Merkezi’nin Mithatpa-
şa Caddesi tarafındaki kapısı 
önünden doldukça hareket 
edecek. HABER MERKEZİ 

Boyoz Akademi Sanat MerkeziBoyoz Akademi Sanat Merkezi

Gallery 10 Art CoffeeGallery 10 Art Coffee

OM PaparazziOM Paparazzi

Boyoz Akademi Sanat MerkeziBoyoz Akademi Sanat Merkezi

Jolly Joker AlaçatıJolly Joker Alaçatı

Ayfer Feray Açıkhava TiyatrosuAyfer Feray Açıkhava Tiyatrosu

Levent Yüksel KonseriLevent Yüksel Konseri

Kusursuz

Tarihi kalede Tarihi kalede 
klasik gitar tınılarıklasik gitar tınıları

06 Temmuz 2024, Cumartesi - 23:00

MAVİ fonda beyaz karelerle aslında 
çok şık.

Böyle bir ceketi önce Binali Yıldırım 
giydi. Sonra Recep Tayyip Erdoğan. 
Sonra bazı bakanlar ve sonunda Özgür 
Özel.

Çok konuşuldu, çok yazıldı.
Tesadüflerden söz edildi. Başka 

anlamlara çekenler oldu falan ama bu 
ceket modelinin moda olduğu ve ola-
cağı kesin. Gelsin hele Sonbahar, bakın 
görün. Herkesin üzerinde bu olacak.

AK Parti İzmir İl Başkanı Bilal 
Saygılı da bu modaya uymuş. O da o 
meşhur mavi ceketi giyiyor. Hem de bu 
sıcak yaz günlerinde.

Bu şık modanın kendisine çok yakış-
tığını söyleyebilirim.

Gelenekselleşen yaz kon-
serlerine bir yenisini daha 

ekleyen Türk Eğitim Vakfı 
(TEV) İzmir Şubesi, ünlü şarkıcı 
Despina Vandi’nin sahne alacağı 
büyük eğitime destek konseri 
için geri sayıma başladı. Çeş-
me Açıkhava Tiyatrosu’nda 17 
Temmuz akşamı saat 20.30’da 
gerçekleşecek konserin açılı-
şını TEV Gönüllüleri Eğitime 
Destek Korosu yapacak, gecenin 
sunuculuğunu ise Berna Laçin 
üstlenecek.

Gençlerin eğitimi için 
Türk Eğitim Vakfı 

İzmir Şubesi’nin Park 
Inn by Radisson 
İzmir’de düzen-
lediği yerel basın 
toplantısı, TEV 
İzmir Şube Baş-
kanı Gülnur Soybay-
raktar, TEV İzmir Şube 
Yürütme Kurulu Onursal 
Başkanı Berkay Eskinazi, 
TEV İzmir Şube Yürütme Ku-
rulu üyelerinin ve TEV destek-
çilerinin katılımıyla gerçekleşti. 
TEV İzmir Şubesi bu yıl komşu 
kıyılardan bir sanatçıyı, Yuna-
nistan ve dünya çapında birçok 
hit şarkıya imza atan Despina 
Vandi ile el ele veriyor. Hem 
sesi hem de sahne performan-
sıyla dikkat çeken Vandi’nin 
sahne alacağı konserden 
elde edilecek gelir, genç-
lerin eğitimine destek 
amacıyla kullanılacak. 

TEV İzmir Şubesi Baş-
kanı Gülnur Soybayraktar, 
gelenekselleşen destek 
konserinin sanat ve eğiti-
mi bir araya getirdiğinin 

altını çizerken, 
“Bugüne kadar 
birbirinden de-
ğerli birçok sa-

natçıyı konuk 
ettiğimiz 

sahne-
mizde bu 
yıl ünlü 
sanatçı 
Despina 
Vandi’yi 
ağırla-
manın 
heyecanını 
yaşıyoruz. 
İzmirimi-
zin yüce 
gönüllü 
insanlarıyla 
daha çok 
gencimizin 
hayatına 
dokunaca-

ğımıza, onların geleceğine ışık 
tutacağımıza yürekten inanıyo-
rum.” dedi.

TEV İzmir Şubesi Yürütme 
Kurulu Onursal Başkanı Berkay 
Eskinazi  ise ‘’Bugüne kadar 
hayata geçirdiğimiz konserleri-
miz ile binlerce öğrencinin ha-
yatlarına dokunduk. TEV İzmir 
Şubemiz ile bir gelenek haline 
getirdiğimiz ve bugüne kadar 
çok kıymetli sanatçıları ağırladı-

ğımız konserlerimize, bir yenisi-
ni daha eklemenin mutluluğunu 
ve gururunu yaşıyoruz’’ dedi.

Konserin tüm geliri, Türk 
Eğitim Vakfı’nın ülke çapındaki 
çalışmalarına aktarılacak. Genç-
lerin geleceğine umut olmak 
ve eğitimlerini tamamlamala-
rına destek vermek amacıyla 
düzenlenen konserin biletleri 
Bubilet ve Biletix’ten temin 
edilebiliyor.  

Despina Vandi, eğitime
destek için Çeşme’de

Türk Eğitim Vakfı İzmir Şubesi tarafından düzenlenen, ünlü Yunan sanatçı Despina Vandi’nin sahne 
alacağı eğitime destek konseri, 17 Temmuz’da Çeşme Açıkhava Tiyatrosu’nda gerçekleştirilecek

Marcin Marcin 
DyllaDylla

Despina Despina 
VandiVandi

Timuçin
Çelebi
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Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
 EMİN VAROL
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İZMİR Büyükşehir Belediyesi, 
ESHOT ve İZSU genel müdürlükle-
rinde görevli kamu emekçileri ile bu 
işyerlerinde örgütlü Tüm Belediye ve 
Yerel Yönetim Hizmetleri Emekçileri 
Sendikası (TÜM BEL-SEN) 
İzmir Şubesi büyükşehir 
arasındaki toplu iş 
sözleşmesi görüşmele-
rinde yaşanan tıkanma 
üzerine başlayan 
eylemler sürüyor.

Sendika Genel Mer-
kez Yöneticileri ve İzmir 
Şube Başkanı Cevdet Keleş, 
Ankara’da CHP Genel Merkezinde Ge-
nel Başkan Yardımcısı Gamze Taşçıer 
ve beraberindeki heyet ile bir görüşme 
gerçekleştirdi. CHP Genel Merkezi de 
Başkan Cemil Tugay gibi sosyal denge 
tazminatları için yasal sınırda ödeme ve 
buna ilave yasal sınır tutarında 4 ikrami-
ye önerisinde bulundu ancak bu teklif 
kabul edilmedi.

Sendika yöneticileri kazanılmış 

haklarından vazgeçmeye-
ceklerini bildirirken CHP 
yöneticileri ise sendi-
kanın taleplerini CHP 
Lideri Özgür Özel’e 
ileteceklerini aktardı. 

Ancak CHP Genel Mer-
kezi’nden bir geri dönüş 

olmayınca sendika tam gün 
iş bırakma kararını hayata geçirdi.

Belediye memurları dün saat 10.00’da 
Kültürpark’ta bulunan belediye binası 
önünde toplandı.

‘Tugay	görüşmüyor’
Basın açıklamasında bulunan 

Keleş, Başkan Tugay’ın görüşmelere 
yanaşmadığını belirterek, “Günler-
dir sürdürdüğümüz mücadele İzmir 
sınırlarını aşıp Ankara’daki CHP Genel 

Merkezi’ne kadar ulaştı. Ancak üzücü 
bir şey var, Sayın Belediye Başkanımız 
Cemil Tugay hala görüşmelere yak-
laşmıyor. Kesilen ve el konulan sosyal 
denge tazminatlarımızı yatırın. Daha 
sonra TİS masasını kurun, görüşmeleri 
başlatalım” dedi.

Daha sonra Kültürpark’tan CHP 
İzmir İl Binasına yürüyen eylemciler, 
“hak, hukuk, adalet” sloganlarıyla 
yaşananları protesto etti.  İl başkan-
lığı önünde de sloganlarını sürdüren 
memurlar, partinin İl Başkanı Şenol 
Aslanoğlu’yla görüşme talep etti. Polis, 
binada güvenlik önlemi aldı, memur-
ların içeriye girmesine izin verilmedi. 
Memurlar, istedikleri şartlarda sözleşme 
imzalanana kadar eylemlerine devam 
edeceklerini belirtti.
 AA-HABER MERKEZİ 

Eski eş, pusu
kurdu: 1 ölü

AYDIN’IN Kuşadası ilçesinde Murat N. (46), bir süre 
önce boşandığı Derya B. (42) ile onun sevgilisi Orhan 
Murat’a (46) pusu kurup silahlı saldırı düzenledi. Murat 

hayatını kaybederken, Derya 
B. ise yara almadan kurtuldu. 
Olayın ardından kaçan Murat 
N., polis tarafından yakalandı.
Olay, dün saat 01.30 sırala-
rında Cumhuriyet Mahallesi 
Toplum Sokak’ta meydana 
geldi. Peş peşe silah sesi 
duyup sokağa çıkanlar, bir 
kişiyi kanlar içinde yerde 

yatarken görüp, durumu 112 Acil Çağrı Merkezi’ne 
bildirdi. İhbar üzerine olay yerine polis ve sağlık ekipleri 
sevk edildi. Sağlık ekipleri, yerde yatan Orhan Murat’ın 
hayati fonksiyonlarının devam ettiğini belirledi. Başı ve 
vücudunun çeşitli yerlerine isabet eden kurşunlarla ağır 
yaralanan Murat, Kuşadası Devlet Hastanesi’ne kaldırıldı. 
İlçedeki bir otelde aşçı olarak çalıştığı belirtilen Murat, 
doktorların müdahalesine rağmen kurtarılamadı. Orhan 
Murat’ın sevgilisi olduğu ileri sürülen ve saldırıdan yara 
almadan kurtulan Derya B., sinir krizi geçirdi. Derya B. de 
aynı hastaneye kaldırılıp, tedaviye alındı. DHA

İzmir Büyükşehir 
Belediyesi’nde Tüm Bel-
Sen ile gerçekleştirilen 
toplu sözleşme 
görüşmelerinde uzlaşı 
sağlanamaması üzerine iş 
bırakan memurlar, CHP İl 
Başkanlığına yürüdü

Denizli’de silahlı saldırıda ha-
yatını kaybeden Muhammet 
Hüseyin Görmez’in (16), aynı 

olayda ağır yaralanan babasını kurtar-
mak isterken vurulduğu ortaya çıktı. 
Olayda tetiği çeken Melih K.’nin (35) 
yanında olduğu belirlenerek gözaltına 
alınıp, tutuklanan İzzet Duman’ın 
(32) ifadesinde, Melih K.’nin, eşinin 
kendisini Emrah Görmez ile aldattı-
ğını söylediğini belirtip, “Yolda kar-
şılaştıklarında ikili birbirlerine silah 
çekti. O esnada araya girip, ‘Babamı 
vurmayın’ diyen Muhammet Hüseyin 
Görmez’e Melih K.’nin tabancasın-
dan çıkan kurşunlardan biri isabet 
etti” dedi.

Olay, 17 Haziran’da Merkezefendi 
ilçesi Gümüşçay Mahallesi’nde mey-
dana geldi. Tekstil atölyesi ve oto-ga-
lerisi işleten Emrah Görmez (35) ile 
oğlu Muhammet Hüseyin Görmez, 
caddede yürürken yanlarına yaklaşan 
araçtan inen kişinin silahlı saldırısına 
uğradı. Baba-oğul, tabancadan çıkan 
kurşunlarla vücutlarının çeşitli yerle-
rinden ağır yaralandı. Çevredekilerin 
ihbarıyla bölgeye çok sayıda sağlık 
ve polis ekibi sevk edildi. Sağlık 
ekibinin ilk müdahalesinin ardından 
Emrah Görmez, Denizli Devlet Has-
tanesi’ne, oğlu Muhammet Hüseyin 
Görmez Pamukkale Üniversitesi 
Hastanesi’ne kaldırıldı. Oğul Görmez, 
doktorların çabasına rağmen hayatını 
kaybetti. Baba Emrah Görmez’in 
yoğun bakımda tedavisi sürüyor.

Şüpheli	aranıyor
Olayın ardından çalışma 

başlatan Denizli İl Emniyet 
Müdürlüğü Asayiş Şube 
Müdürlüğü Cinayet Bürosu 
Amirliği ekipleri, saldırıyı 
yapıp, otomobille ka-
çan kişinin Melih K. 
olduğunu belirledi. 
Olay anında Melih 
K.’nin yanında 

İzzet Duman’ın bulunduğu tespit 
edildi. Melih K. aranırken, İzzet 
Duman 2 gün sonra polise teslim 
oldu. Duman, sevk edildiği adliyede 
çıkarıldığı mahkemece tutuklandı.

Yolda	karşılaştılar
İzzet Duman, polisteki ifa-

desinde, olay sırasında arkadaşı 
Melih K.’nin yanında olduğunu 
belirtip, “Melih K., bana eşinin 

kendisini Emrah Görmez 
ile aldattığını anlattı. Ara 
sokaklarda otomobille 
dolaşırken Emrah Görmez 
ile karşılaştık. Araçlar 
durdu ve Emrah Görmez 

ile Melih K. göz göze geldi. Melih 
K.’nin gözleri doldu ve aracının pen-
ceresinden tabancayı çıkarıp, Emrah 
Görmez’e doğrulttu. Görmez de kendi 
silahını çıkarıp, Melih K.’ye doğrult-
tu. Bir anlık boşluğundan yararlanıp, 
Melih K.’nin elindeki tabancayı aldım 
ve araçtan indim. Tabancayı Emrah 
Görmez’e doğrultmadan, ‘Emrah sila-

hını indir hem namussuzluk yapıyor-
sun hem de karşımıza dikiliyorsun’ 
dedim. Bu sözleri söylerken, Emrah 
hala Melih K.’ye silahını doğrultu-
yordu. Olayın daha çok büyümesini 
engellemek amacıyla Melih K.’den 
aldığım tabancayla havaya 2 el ateş 
ettim. Bunun üzerine Emrah Görmez 
tabancasını indirdi. Tekrar kullan-
dığımız otomobilin sol koltuğuna 
oturdum. Emrah Görmez ise elinde si-
lahla bekledi ve geri çekilmedi. Melih 
K.’ye ‘Buradan gidelim’ dedim ancak 
bir anda elimdeki tabancayı alıp, oto-
mobilden aşağı inip, Emrah Görmez’e 
doğrultup, ayaklarına doğru 2 el ateş 
etti” dedi. DHA

Silahlı saldırıda hayatını kaybeden 16 yaşındaki Muhammet Hüseyin Görmez’in, olayda ağır 
yaralanan babasını korumak isterken vurulduğu ortaya çıktı. “Babamı vurmayın” diyerek araya 
giren Muhammet’e Melih K.’nın tabancasından çıkan kurşunlardan birinin isabet ettiği belirtildi

1942’de Müttefik Devletler, Almanları Mısır 
El-Alameyn’de durdurdu. Fas ve Cezayir’e 
İngiliz çıkarması yapıldı. Almanya, Kuzey 

Afrika’dan çekilmeye başladı.

1885’te Fransız bilimci Louis Pas-
teur’ün bulduğu kuduz aşısı, ilk kez bir 

insana uygulandı.

1917’de Arabis-
tanlı Lawrence, 
Arap isyancılarla 
birlikte Akabe 
kentine saldırdı. 

1929’da Trab-
zon’un Of, Çaykara 
ve Sürmene ilçe-
lerinde sel felaketi 
yaşandı. 2.539 bina 
yıkıldı, 146 kişi 
öldü.

1947’de “Kalaş-
nikov” olarak da 
bilinen AK-47 
piyade tüfeğinin 
üretimine Sov-
yetler Birliği’nde 
başlandı.

Trabzon’daTrabzon’da
sel felaketisel felaketi

‘Kalaşnikov’un‘Kalaşnikov’un
üretimineüretimine
 başlandı başlandı

Kuduz aşısı ilk kezKuduz aşısı ilk kez
insana uygulandıinsana uygulandı

Lawrence, AkabeLawrence, Akabe
Kentine saldırdıKentine saldırdı

  
‘Başına defalarca 
kabza ile vurdu’

İzzet Duman, ifadesinde bu sırada 
Emrah Görmez’in oğlu Muhammet Hüse-
yin Görmez’in araya girip, ‘Babamı vur-
mayın’ dediğini de belirtip, şöyle devam 
etti:”O esnada Melih K.’nin tabancasın-
dan çıkan kurşunlardan biri, Muhammet 
Hüseyin Görmez’e isabet edince yere düş-
tü. Çocuk yere düştükten sonra Melih K., 
Emrah Görmez’e art arda ateş etti. Mermi 
bitince Melih K.’nin elindeki tabanca yere 
düştü. Melih K., tabancayı yerden alıp, 
yanına gittiği yerdeki Emrah Görmez’in 
başına defalarca kez kabzasıyla vurdu. 
Olayın ardından Melih K. otomobile 
bindi, olay yerinden uzaklaştık.”

Almanya, Kuzey Almanya, Kuzey 
Afrika’dan çekiliyorAfrika’dan çekiliyor

Babasını korumak
isterken vurulmuş

Emrah Emrah 
GörmezGörmez

Orhan Orhan 
MuratMurat

Hüseyin Hüseyin 
GörmezGörmez Melih K.Melih K.

Memurlar, CHP İl Memurlar, CHP İl 
Başkanlığı’na yürüdüBaşkanlığı’na yürüdü
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Bucalılar, milli maçı dev ekranda izleyecek
İZMIR Büyükşehir Belediyesi Çevre Koruma ve Kontrol 
Şube Müdürlüğü Haşere Mücadele Birimi yazın gelmesiyle 
artan karasinek, sivrisinek, hamam böceği ile mücadele 
için Güzelbahçe’de 
geniş kapsamlı ilaçlama 
çalışma yaptı.Güzelbahçe 
Belediyesi Temizlik İşleri 
Müdürlüğü ile koordineli 
bir şekilde yapılan ilaçlama 
çalışması yapan Büyükşehir 
Ekipleri, Maltepe, Yalı, 
Siteler,Yelki,Kahramandere, 
Çelebi, Atatürk, Yaka 
Mahalleleri’yle 3 köyden 
oluşan kapsamlı bir ilaçlama 
çalışması yapıldığını söyleyen Güzelbahçe Belediye 
Başkanı Mustafa Günay, “Yaz aylarının gelmesiyle ilaçlama 

talepleri arttı. Bu süreci İzmir 
Büyükşehir Belediye’mizin 
koordinasyonuyla yapıyoruz. 
İlaçlama onların yetkisinde 
olduğu için birlikte 
çalışmalarımızı yürütüyoruz. 
Çalışmaların büyük kısmını 
rögarlar, yağmur suyu 
ızgaraları, inşaat boşlukları, 
fosseptikler, dereler, 
yavrulama yapabilecek 
tüm alanlar gibi geniş sucul 

ortamların ilaçlanması oluşturmaktadır. Karasinekler için 
üreme kaynağı olan çöp konteynerleri de periyodik olarak 
ilaçlanmaktadır. Bu konuda Büyükşehir ekiplerimize ve 
Sayın Başkanımız Cemil Tugay’a teşekkür ediyorum” diye 
konuştu. HABER MERKEZİ

İZMIR Büyükşehir Belediyesi Kadın 
Çalışmaları Şube Müdürlüğü bünyesindeki 
Kadın Danışma Merkezi ve Anahtar 
Bütüncül Hizmet Merkezi'nden danışmanlık, 
hukuki destek ve eğitim hizmeti alan 18-35 
yaşları arasında ve maddi imkanları sınırlı 
genç kadınlara 3 aylık hijyenikped desteği 
sağlanıyor. Hayata Destek Derneği ve Beije 
markası iş birliğiyle yapılan proje kapsamında 
kadınlar, 3 aylık özel destek paketlerine kadın 
danışma merkezlerinden ücretsiz olarak 
ulaşabiliyor.İzmir Büyükşehir Belediyesi'nin 
genç kadınlar için oluşturduğu projeyi 
vatandaşlar da destekleyebiliyor. Buna göre 
Beije markasının ‘Askıda Ped’ uygulamasına 
katılan yurttaşlar, hijyenik ürünlere erişemeyen 
kadınlara destek olarak dayanışmanın parçası 
oluyor. HABER MERKEZİ

BORNOVA Belediye Başkanı Ömer Eşki, 
Işıkkent’e gerçekleştirdiği ziyarette bölgede 
yaşayanların taleplerini dinledi, yapılacak 
yatırımları anlattı. Başkan Eşki, kendisine “Seni 
tanıyor, sana güveniyoruz. Burada kadınların 
spor yapacağı bir yer istiyoruz” diyen Işıkkentli 
kadınlara; içinde hobi, beceri ve spor kurslarının 
olacağı bir yer açma sözü verdi. Yatırımları, 
Bornovalının talebine göre belirlediklerini 
söyleyen Belediye Başkanı Ömer Eşki, “En 
önemsediğimiz çalışmalarımızdan biri olan 
Kent Market’lerden biri önümüzdeki günlerde 
burada açılacak. Yeri ise İzmir Büyükşehir 
Belediyesi’nin efsane Başkanı Ahmet 
Piriştina’nın, Genel Müdürü olduğu TANSAŞ 
Şubesi olarak açtığı nokta olacak” dedi. Arap 
Deresi üzerindeki tarihi köprünün restorasyon 
çalışmalarını da yerinde denetleyen Başkan Eşki, 
“Işıkkent, Bornova’nın eski yerleşimlerinden 
biri. Mimari olarak Mostar Köprüsünü andıran 
bu köprüyü yeniden canlandırıp, bir turizm 
öğesi olarak geri kazanacağız. Bornova’nın her 
köşesindeki tarihi dokuyu korumaya ve gelecek 
nesillere aktarmaya gayret ediyoruz” diye 
konuştu. HABER MERKEZİ

Güzelbahçe’de, böcek
ve haşerelere geçit yok

Büyükşehir’den
hijyenik ped desteği

Eşki’den, Işıkkent’e 
yatırım sözü

Konak Meclisi’ndenKonak Meclisi’nden
‘doğalgaz’a vize çıktı‘doğalgaz’a vize çıktı

Konak Belediye Meclisi ayın 
ikinci oturumunda planları bitmiş 
mahallelerin doğalgaz sorunlarına 

yönelik çalışmalar yapılması; Gültepe, 
Gürçeşme ve Beştepeler bölgelerinde 
İzmirgaz Doğalgaz Dağıtım A.Ş. ile koordineli 
bir şekilde gerekli teknik çalışmaların 
yapılarak vatandaşların doğalgaz taleplerinin 
karşılanmasına yönelik gerekli taahhüt ve 
izinlerin verilmesi önergeleri hakkında 
komisyonlardan gelen raporları oybirliğiyle 
kabul etti. 1 Temmuz tarihli meclis 
toplantısında Konak Belediye Başkanı Nilüfer 
Çınarlı Mutlu’nun da ricasıyla acil kaydıyla 
İmar, Hukuk, Plan ve Bütçe ile Dirençli 
Kentler ve Kentsel Yenileme komisyonlarına 
gönderilen önergeler hızla ikinci oturuma 
yetiştirildi. Komisyonlardan oybirliğiyle gelen 
önergeler, meclisten de oybirliğiyle geçti. 
Yapılacak çalışmalar hakkında bilgi notlarını 
aktaran Başkan Mutlu, önümüzdeki yılın eylül 
ayında ilk icraatı gerçekleştireceklerinin de 
müjdesini verdi. 

İlk icraat 2025 Eylül’de
Başkan Mutlu, parselasyon planlarıyla 

ilgili çalışmayı hızla başlattıklarını, 
önümüzdeki yıl haziran ayına kadar 
bitirmeyi planladıklarını söyledi. Takip eden 

eylül ayında ise ilk icraatlarına başlamayı 
hedeflediklerini açıklayan Başkan Mutlu 
şöyle konuştu:“Şu an planları yapılan 
Gültepe, Gürçeşme ve Beşetepeler’in 
hiçbirinin parselasyon planı yapılmamış.
Beşteperler’de sadeceiki adanın parselasyon 
planı bir harita mühendisliği firmasına 
verilmiş, diğer taraflarda parselasyon 
başlamamıştı. Biz hızlıca çalışmaları 
başlattık. Hatta bugün, buraya gelmeden önce 
yaptığımız toplantıda bunu görüştük. Tarih 
vermeyi sevmem ama bir aksilik olmazsa 
seneye eylülde biz ilk icraatımıza başlıyoruz. 
Bu sene temmuzdayız, seneye hazirana 
kadar tüm parselasyon planlarını bitirmeyi 
ve bu arada uluslararası kredileri de almayı 
hedefliyoruz. Haziranla eylül arasında da 
imar durumunu verebilir hale geldiğimiz için 
imar durumunu alarak yatırımcıların mimari 
projelerini ve diğer projeleri hazırlayıp 

ruhsatı alıp eylül gibi de buna başlanmasını 
amaçlıyoruz. Gecikme istemiyoruz.”

Kentsel dönüşüm vurgusu
Başkan Mutlu eşit yurttaşlık vurgusu 

yaptığı konuşmasının devamında, “Buradaki 
bütün isteğimiz kentsel dönüşümün bir an 
önce yapılması. Bu hem partimin Genel 
Merkezine benim kişisel olarak mesleğimden 
kaynaklanan bir sözüm,hem de eşit yurttaşlık 
diye yola çıktık ve eşit yurttaşlıkta herkesin 
bütün sosyal donatı alanlarına sahip olarak 
sağlıklı, güvenli yapılarda yaşama hakkı var. 
Bu hak için biz elimizden geleni yapacağız” 
ifadelerini kullandı. 

“Herkes doğalgaza kavuşmalı”
Konak Belediye Meclisi’nin oybirliğiyle çok 

önemli bir karar aldığına dikkat çeken Başkan 
Mutlu, mevcut planları koruduklarını, 
parselasyonu da bu planlar üzerinden 
yaptıklarını hatırlatan Başkan Mutlu, 
sözlerini şöyle tamamladı:“Hiç kimse, ne 
Gültepe ne Gürçeşme ne Beştepeler, bu 
dönüşümün dışında değil. Gültepe’nin 

tamamını bildirdik ve orada doğalgaz için 
hiçbir ayrım yapmadık. Diğerlerinde bazı 
yollar kararı alınıyor. Gültepe’de DSİ’nin bir 
çekincesi var. Ama DSİ ile de Büyükşehir’le 
de görüşülüyor. Gültepe planları onaylandıktan 
sonra DSİ orada geniş bir alanı su havzası ilan 
etmiş ve oraya yapı yasağı getirmiş. DSİ’nin 
yasağı üzerine bu konuda çekinceli davranmış. 
DSİ’yle hızlıca görüşüldü, kaldırılması ya da 
daraltılması için görüşler var. Biliyorsunuz ki 
biz planları değiştirmekten yana değiliz. Sadece 
kentsel dönüşüm aşamasına geçtiğimizde, 
çözemediğimiz çok küçük yerler olursa, orada 

plan notlarıyla müdahale edeceğiz. 
Ama asıl olan, her üç bölgede 

de mevcut planları koruduk. 
Parselasyon planlarını da 
mevcut planlar üzerinden 

yapıyoruz. Taahhüdü de 
veriyoruz. En kısa 
zamanda, Konak’ta 
yaşayan herkesin 
doğalgaza 
kavuşmasını 
istiyoruz.”

İzmir’de, yol bakım İzmir’de, yol bakım 
ve asfalt seferberliğive asfalt seferberliği

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin kent genelinde yol bakım ve yenileme 
çalışmaları kapsamında, Kemalpaşa ve Menderes ilçelerinde İZBETON 

ekipleri ana cadde ve bulvarları yenileyerek güzel bir görünüme kavuşturdu

EFES Selçuk Belediye Meclis Üyeleri, 
Efes Selçuk Afetlere Karşı Dayanıklı Kent 
Deklarasyonu’nu imzalayarak, kentin her türlü doğal 
ve toplumsal risklere karşı dayanıklı hale getirilmesi 
içinadım atmayı taahhütetti. CHP ve AK Parti 
meclis üyeleri tarafından imzalanan deklarasyonda, 
“kentimizin her türlü doğalve toplumsal risklere 
karşıdayanıklı hale getirilmesi için, başta belediyemiz 
ve kentimizin siviltoplum örgütleri olmak üzere tüm 
ilgili ve sorumlu aktörlerle birlikte gerekli hazırlık, 
tedbir ve stratejileri planlamayı, uygulamayı ve 
sürdürülebilir kılmayı görev bildiğimizi kamuoyu 
ile paylaşıyor, dayanıklı bir Efes Selçuk için gerekli 
adımları atmayı taahhüt ediyoruz” denildi. Efes 
Selçuk Afetlere Karşı Dayanıklı Kent Deklarasyonu 
metnini imzalayan meclis üyelerine teşekkür eden 
Filiz Başkan; "Bu imzalarımızın arkasında durarak 
daha fazla önlemalınmış, daha fazla düşünülmüş 
ve EfesSelçuk’un her türlü riske karşı daha fazla 
korunaklı hale gelmesi esas umudumuz olacak." 
dedi. HABER MERKEZİ

Selçuk’ta, ‘Dayanıklı Selçuk’ta, ‘Dayanıklı 
Kent Deklarasyonu’ Kent Deklarasyonu’ 

ilan edildiilan edildi

Konak Belediye Meclisi; 
Gültepe, Gürçeşme ve 
Beştepeler bölgelerinde 
vatandaşların doğalgaz 
taleplerinin karşılanmasına 
yönelik taahhüdü oybirliğiyle 
kabul etti. Konak Belediye 
Başkanı Nilüfer Çınarlı 
Mutlu,“En kısa zamanda, 
Konak’ta yaşayan herkesin 
doğalgaza kavuşmasını 
istiyoruz” dedi

İZMIR Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cemil Tugay’ın kentteki 
yaşam konforunu artırmak amacıyla 
gündemine aldığı ilk 180 günlük görev 
süresini kapsayan “Hızlı Eylem Planı” 
kapsamında kent genelinde yol bakım, 
onarım ve asfalt çalışmaları sürüyor. 
Tugay’ın talimatı ile İZBETON 
bünyesinde kurulan özel ekipler kentin 
dört bir yanında asfalt yama, parke tamiri 
yapıyor, asfalt seriyor.  İzmir’in yollarını 

daha konforlu bir hale getirmek için 
gece gündüz çalışmalarına devam eden 
ekipler, Kemalpaşa ve Menderes’in en 
işlek caddelerinde çalışmalarına başladı. 

7 bin ton asfalt seriliyor
İZBETON ekipleri Kemalpaşa 8 

Eylül Mahallesi'nde bulunan 19 Mayıs 
Caddesi’nde 500 metre uzunluğunda 
asfalt yenileme çalışması yürütüyor. 
Bin 200 ton sıcak asfaltın serileceği 

çalışmalar tamamlandığında yol konforu 
artacak ve devlet hastanesine erişim 
kolaylaşacak. Menderes Gümüldür 
Fevzi Çakmak Mahallesi'nde bulunan 
Gazi Mustafa Kemal Bulvarı da 
yenilenerek güvenli ve konforlu hale 
getiriliyor. 1,5 kilometre uzunluğundaki 
bu önemli arterde yapılan çalışmalar 
kapsamında 7 bin ton sıcak asfalt 
seriliyor.  HABER MERKEZİ

Mutlu DUMAN

A Millî Futbol Takımı’nın çeyrek final mücadelesi 
için geri sayım başladı. Buca Belediye Başkanı 
Görkem Duman, tüm İzmirlileri maçı dev ekrandan 
birlikte izleyerek millî heyecana ortak olmak için 
Buca’ya davet etti. Buca Belediyesi, bugün saat 
22.00’de gerçekleşecek EURO 2024 çeyrek final 
Türkiye -  Hollanda maçı yayını için eski Buca 
Kaymakamlığı karşısındaki alanda dev ekran kuracak. 
Türkiye’nin nefesini tutup beklediği karşılaşma için 
büyük heyecan duyduklarını belirten Buca Belediye 
Başkanı Görkem Duman, tüm İzmirlileri coşkuyla 

geçecek gecede millî gurura ortak olmaya davet 
etti. Başkan Duman, “Ay yıldızlı bayraklarımızı 
alıp cumartesi gecesi (bugün) Uğur Mumcu 
Caddesi’ndeki eski Buca Kaymakamlığı binası 
karşısındaki alanda 
buluşuyoruz. Çeyrek 
final mücadelesini hep 
birlikte dev ekrandan 
izleyeceğiz” diye 
konuştu. 
HABER MERKEZİ

NilüferNilüfer
Çınarlı Çınarlı 
MutluMutlu
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ENFLASYONDAKI yavaşla-
manın ardından yabancı kurum-
lar, Türkiye ile ilgili enflasyon 
beklentilerini düşürmeye başladı.
ABD’li yatırım bankası J.P. 
Morgan Türkiye’de enflasyona 
ilişkin yıl sonu tahminini yüzde 
43,5’ten yüzde 42,5’e, 2025 
sonunda enflasyon tahminini 
ise yüzde 25,2’den yüzde 25’e 
düşürdü.J.P. Morgan’ın raporun-
da, enflasyondaki beklenmedik 
düşüşün temel mal fiyatlarından 
kaynaklandığı aktarıldı.ABD’nin 
büyük bankalarından Goldman-
Sachs da mevzuat değişiklikleri 
ve temel mal enflasyonundaki 
bir miktar normalleşme nedeniy-
le temmuz ayında enflasyonda 
bir miktar hızlanma beklenir-

ken, enflasyonun ikinci yarıda 
zayıflamaya devam edebileceğini 
belirtti.Enflasyonun yıl sonuna 
kadar yüzde 36’ya kadar geri-
leyeceği öngörü-
sünde bulunulan 
raporda, hizmet 
enflasyonu hala 
yüksek olsa da bu 
ivmenin nihayet 
düştüğü ve bu 
düşüşün ileriki ay-
larda hızlanabileceği vurgulandı.

Morgan Stanley de düşürdü
ABD’nin diğer büyük bankası 
Morgan Stanley, Türkiye için 
2024 yılı sonu enflasyon tahmi-
nini yüzde 43,4’ten yüzde 42,4’e 
düşürürken, 2025 yılı sonunda 

enflasyonun yüzde 25,2 sevi-
yesinde gerçekleşeceği öngörü-
sünde bulundu.İngiliz bankası 

Barclays, 2024 yılı 
sonu için enflasyon 
tahminini yüzde 
44,5’ten yüzde 
44’e düşürürken, 
2025 yılı sonu 
için enflasyon 
öngörüsü yüzde 

30,8 oldu.İsviçre’nin en büyük 
bankası UBS, yıllık enflasyonun 
ağustos ayına kadar yüzde 50’nin 
altına düşme yolunda ilerlediğini 
belirterek, enflasyonun bu yılın 
sonunda yüzde 45 seviyelerin-
de gerçekleşeceği tahmininde 
bulundu. AA

2019-2023 yılları arasında ABD’nin 
toplam gıda ithalatı yüzde 35’lik bir 
artışla 156 milyar dolardan 211 milyar 

dolara çıkarken, aynı dönemde Türkiye’nin 
ABD’ye gıda ihracatı yüzde 100’ün üze-
rinde artış göstererek 708 milyon dolardan 
1 milyar 712 milyon dolara yükseldi. Türk 
gıda ihracatçıları, bu başarıyı daha da ileri 
taşıyarak ABD’ye 5 milyar dolarlık ihracat 
hedefi koydu. Bu büyük hedefe ulaşmak 
için Türk gıda sektörü, 23-25 Haziran 
2024 tarihlerinde New York’ta düzenlenen 
Summer Fancy Food Fuarı’nda 37 firmayla 
yer aldı. Summer Fancy Food Fuarı’nın 
Türkiye Milli Katılımını 25 yıldır başarıyla 
gerçekleştiren Ege İhracatçı Birlikleri, 2024 
yılında da fuarın milli katılım organizasyo-
nunu başarıyla gerçekleştirdi.

Türk lezzetlerine büyük ilgi
Ege İhracatçı Birlikleri Organik Ürünler 

ve Sürdürülebilirlik Koordinatörü ve Ege 
Kuru Meyve ve Mamulleri İhracatçıları 
Birliği Başkanı Mehmet Ali Işık, “2019-2023 
yılları arasında ABD’nin toplam gıda ithalatı 
yüzde 35’lik bir artışla 156 milyar 
dolardan 211 milyar dolara çıktı. 
Aynı dönemde Türkiye’nin 
ABD’ye gıda ihracatı 
yüzde yüzün üzerinde artış 
göstererek 708 milyon 
dolardan 1 milyar 712 
milyon dolara yükseldi. 
Türk gıda ihracatçıları 
olarak başarımızı daha 
da ileri taşıyarak ABD’ye 5 
milyar dolarlık ihracat hedefi 
koyduk. Summer Fancy Food 
Fuarı’nda Türk pavilyonunda kurulan 
trend alanında, Ege İhracatçı Birlikleri’nin 
Ticaret Bakanlığı destekli Turquality projesi 
kapsamında işbirliği yapılan ünlü şefler Tom 

Macrina, Reimund Pitz ve Greg Matchett, 
Türk lezzetlerini ziyaretçilerin beğenisine 
sundu” diye konuştu. 

Ünlü influencerlar paylaştı
Başkan Işık, “Üç gün boyunca farklı 

seanslarda hazırlanan menülerde, kuru yemiş, 
kuru meyveler, deniz ürünleri, bakliyatlar, 

zeytin, zeytinyağı, kuru 
domates ve baharatlar gibi 

ihracatı hedeflenen gıda 
ürünlerimizi tanıttık. 

Ayrıca, Türk şarapları, 
Türk zeytinyağı, Türk 

bitki çayları ve Türk 
kahvesi seminer ve 

tadımları gerçekleş-
tirdik. Bu etkinlikler, 

ABD’li ünlü gıda influ-
encerları tarafından sosyal 

medya platformlarında #Tur-
kishTastes etiketiyle paylaşıla-

rak büyük ilgi gördü. 2019 yılında ABD’de 
güçlü ve köklü kuruluşlar ve ticari bağlantılar 
kurmak için katalizör rolü oynayacak üst 

düzey profesyonellerden oluşan Turkish 
Tastes topluluğunu inşa etmek üzere başlatılan 
Turquality tanıtım projesi, Summer Fancy 
Food Show fuarı ile birleştirilerek ticarileşme 
yolunda büyük adımlar atıldı. Proje, tanıtım 
projelerinin ticarileştirilmesi adına örnek bir 
model olarak hayata geçirildi” dedi.  

Turkish Tastes Resepsiyonu
Fuar ile eş zamanlı olarak, Turquality 

projesi kapsamında Ege İhracatçı Birlikleri 
tarafından Türk Evi’nde gerçekleştirilen 
resepsiyona Türkiye’nin Birleşmiş Milletler 
Daimi Temsilcisi Ahmet Yıldız ve New York 
Başkonsolosu Reyhan Özgür ev sahipliği 
yaptı. Proje kapsamında oluşturulan Turkish 
Tastes topluluğunun en büyük partnerle-
rinden olan ve ülke genelinde üst düzey 
20 bin şefin üyesi olduğu Amerika Aşçılar 
Federasyonu (ACF) Başkanı ve yönetim 
kurulu üyeleri ile diğer Corporate şefler, Us 
Foods, P&G Seafood, Driscoll Foods ve 
Hilton Hotels gibi önemli kuruluşların 
satın alma yetkilileri, distribütörler, 
broker partner kurum 

temsilcileri, basın temsilcileri ve yabancı dip-
lomatların davet edildiği resepsiyonda, Türk 
gıda sektörünün seçkin ürünleri hem Türk 
mutfağına ait menülerde hem de diğer dünya 
mutfaklarından seçilen menülerde kullanılarak 
davetlilere ikram edildi. Summer Fancy Food 
Fuarı’na Ege Kuru Meyve ve Mamulleri 
İhracatçıları Birliği Başkanı Mehmet Ali Işık, 
Ege Su Ürünleri ve Hayvansal Mamuller 
İhracatçıları Birliği Başkanı Bedri Girit, Ege 
Hububat Bakliyat Yağlı Tohumlar ve Mamul-
leri İhracatçıları Birliği Başkanı Muhammet 
Öztürk’ün aralarında bulunduğu bir heyet, Ege 

İhracatçı Birlikleri’ni temsilen katıldı. 
Türkiye’nin Birleşmiş Milletler 
Daimi Temsilcisi Ahmet Yıldız, 
New York Başkonsolosu Reyhan 

Özgür ve New York Ticaret 
Ataşeleri Filiz Köseyener, 

Bilgehan Ramazan Caner 
ve Osman Nuri Gökbulut 
fuar süresince Türkiye 
standını ziyaret ederek 
Türk firmalarına ABD ile 
ilgili deneyimlerini aktardı. 

2019 ve 2023 yılları 
arasında ABD’ye gıda 
ihracatı yüzde 100’ün 
üzerinde arttırarak 
708 milyon dolardan 1 
milyar 712 milyon dolara 
yükselten Türkiye, yeni 
ihracat hedefini 5 milyar 
dolar olarak belirledi

Şimşek: “Borçlanma faiz 
oranlarımız düşüyor”
HAZINE ve Maliye Bakanı Mehmet Şimşek, 

sosyal medya hesabından borçlanma faiz oran-
larına ilişkin paylaşımda bulundu. Borçlanma 
faiz oranlarının düştüğüne işaret eden Şimşek, 
“Programımız sayesinde ülkemize yatırımcı 
ilgisi artmaya ve CDS risk primimiz gerilemeye 
devam ediyor.” değerlendirmesinde bulundu. 
Şimşek, azalan risk primi ve gerileyen enflasyon 
beklentileriyle hazine tahvil faizlerinin düştüğü-
nü belirterek, şunları kaydetti: “2 yıl vadeli TL 
cinsi gösterge tahvilin faizi marta göre yaklaşık 
1000 baz puan geriledi. 5 ve 10 yıl vadeli dolar 
cinsi tahvillerin faizi ise nisandan bu yana yak-
laşık 50 baz puan düştü. Dezenflasyon sürecinde 
daha da iyileşecek makro göstergelerimizle 
birlikte borçlanma maliyetlerimiz düşüşünü sür-
dürecek ve kamu maliyesindeki olumlu görünüm 
güçlenecektir.” AA

HAZINE ve Maliye Bakanlığı, yayınladığı 
açıklamayla,Bakanlık tarafından, Tasarruf Tedbirleri 
Genelgesi'ne uyulmadığı iddialarına yanıt verdi. Hazine 
ve Maliye Bakanlığı, mevcut binaların ekonomik 
ömrünü uzatacak 
bakım-onarımların 
yapılmasının hizmetin 
devamı için gerekli 
olduğuna işaret 
edilen açıklamada, 
"Dolayısıyla binaların 
ömrünü uzatacak 
bakım-onarım, 
tasarruf genelgesinin 
kapsamı dışındadır" ifadesi kullanıldı. Açıklamada, 
söz konusu Cumhurbaşkanlığı genelgesiyle tüm kamu 
kurumlarının kapsama alındığı, birçok alana ilişkin 
kuralların belirlendiği, uygulanması konusunda kurumlar 
tarafından gerekli tedbirlerin alındığı ve uygulamanın 
takip edildiği aktarıldı.Bakanlıkça oluşturulan bilgi 
sistemlerine kurumlarca veri girişleri yapıldığına dikkati 
çekilen açıklamada, şunlar kaydedildi: "Genelgenin temel 
amacı kamuda verimliliği artırarak tasarruf sağlamaktır. 
Bu yaklaşımla kamuda deprem riski hariç yeni hizmet 
binası satın alınması, kiralanması ve yaptırılmasına izin 
verilmemektedir. Ancak, mevcut binaların ekonomik 
ömrünü uzatacak bakım-onarımların yapılmasının hizmetin 
devamı için gerekliliği malumdur ve verimlilik anlayışıyla 
uyumludur. Dolayısıyla binaların ömrünü uzatacak bakım-
onarım, tasarruf genelgesinin kapsamı dışındadır.” AA

OTOMOTIV Distribütörleri ve Mobilite 
Derneği (ODMD) verilerinden derlenen bilgilere 
göre, Türkiye otomobil ve hafif ticari araç 
satışları, yılın ilk yarısında bir önceki yılın aynı 
dönemine göre yüzde 3,7 artarak 577 bin 981 
adet oldu. Dizel otomobil satışları azalırken, 
azalışın ana nedeninin global üreticilerin dizel 
otomobil üretimini sonlandırma sürecinin 
devam etmesi, dolayısıyla pazara yeni dizel 
otomobil sunulmaması olduğu belirtiliyor. 
Ayrıca bu dönemde, elektrikli otomobillerle 
dizel otomobiller arasındaki pazar payı farkının 
azaldığı gözlendi. Geçen yılın ocak-haziran 
döneminde elektrikli otomobil satışlarıyla dizel 
otomobil satışları arasındaki yüzde 13,5 olan 
pazar payı farkı bu yılın aynı döneminde yüzde 
3,1 oldu. AA

KALDER İzmir Şubesi ile Denizli KalDer 
Temsilciliği ortaklığında Ege Serbest Bölgesi’nde 
üretim yapan Hugo Boss’a teknik gezi yapıldı. 
ESBAŞ’taerkek ve kadın giyimüzerine üretim 
yapan Dünya markası Hugo Bosstesisleri ziyaret 
edildi. KalDer İzmir Şubesi üye firmaları ve Denizli 
KalDer Temsilciliği’ne kayıtlı 
şirketlerinsahipleri,teknik 
müdürleri ve mühendislerinin 
katılım gösterdiği gezi 
kapsamında Hugo Boss’un 
üretim bantları ve firmayı 
Dünya markası haline getiren 
temel ilkeleri incelendi. 
KalDer İzmir Şubesi ve 
Denizli KalDer Temsilciliği 
ev sahipliğinde düzenlenen teknik gezi kapsamında 
yapılan toplantının bir bölümüne Hugo Boss Mali ve 
İdari İşlerden Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Ali 
Öztayıncı da katılım gösterdi.HABER MERKEZI

“Bakım-onarım, 
tasarruf genelgesi 
kapsamı dışında”

Elektrikli otomobil 
satışı, dizel 

satışlarına yaklaştı

KalDer İzmir’den 
Hugo Boss’a 
teknik gezi

ABD’li yatırım bankası J.P. Morgan, Türkiye’de enflasyonun yılsonu tahminini yüzde 
43,5’ten yüzde 42,5’e, ABD’nin diğer büyük bankası Morgan Stanley yüzde 43,4’ten 

yüzde 42,4’e, İngiliz bankası Barclays de yüzde 44,5’ten yüzde 44’e düşürdü

Mehmet Mehmet 
ŞimşekŞimşek

Türk gıda ihracatçısıTürk gıda ihracatçısı
ABD’yi gözüne kestirdiABD’yi gözüne kestirdi

Murat
Ervin

Mehmet  Ali Mehmet  Ali 
IşıkIşık

Yabancılar, Türkiye’ninYabancılar, Türkiye’nin
enflasyonu için iyimserenflasyonu için iyimser

Muhammet Muhammet 
ÖztürkÖztürk
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AK Parti Konak İlçe Başkanı 
Mehmet Sait Başdaş, Konak 

Belediye Meclisi’nin Temmuz ayı 
ikinci oturumunda doğalgazla ilgili 
gelişmeyi değerlendirdi. Başdaş, 
geçen yıl Konak Belediye Mecli-
si’ne verdikleri önergeyle Konak’ta 
doğalgaz sorununu çözmekle ilgili 
ilk çağrıyı yaptıklarını hatırlatarak, 
“Geçen yıl da Konak halkının yaşam 
seviyesini artıralım diye çağrıda 
bulunmuştuk. Bizim önceli-
ğimiz her zaman Ko-
nak’ın hak ettiği hizmeti 
görmesidir. Geçen 
yıl Cumhur İttifakı 
olarak verdiğimiz 
önerge komisyonda 
bekliyordu. Gerçek-
leşen belediye mecli-
si oturumunda bir yıl 
önce verdiğimiz öner-
geyi bu defa Konak 
Belediyesi başkanlık 
divanı verdi. Bu önerge 
bizim verdiğimiz önergeyle 
birleştirildi. Ve önerge oybirli-
ğiyle kabul edildi” diye konuştu.

“Zaman kaybetmemeli”
Başdaş, bir yıl öne verilen önerge-

nin vaktinde değerlendirilmemesine 
de değinerek, “Eğer önergemiz bir yıl 
önce dikkate alınsaydı bugün Ko-
nak’ta birçok evde doğalgaz olacaktı. 
Bunun kabul edilmesi için ille de baş-
kanlık divanından mı önerge gelmesi 
gerekiyordu? Bundan sonra hiçbir ko-
nuda Konak halkı vakit kaybetmeme-
li. En başta kentsel dönüşüm konusu 

gündemde olmalı” 
görüşünü aktardı. 

Başdaş, bir yıl ge-
cikmeli de olsa Konak 

halkının yaşam kalite-
sini artıracak ve doğalgaz 

sorununa çözüm bulacak bu gelişme 
nedeniyle tüm meclis üyelerini tebrik 
ederek, “Ancak gözden kaçırılmaması 
gereken konu kentsel dönüşümdür. 
Biz elbette doğalgazla ilgili gelişme-
den mutluyuz ve destekliyoruz. An-
cak, doğalgaz hizmetini sunan firma 
10 yıllık taahhütle doğalgaz döşe-
meyi kabul ediyor. Bu taahhüt kabul 
edildiğinde doğalgaz döşeniyor. Bu 
durumda başta Gültepe olmak üzere 
kentsel dönüşüm bekleyen semtlerde 
bu talep rafa mı kalkacak?” sözlerine 

yer verdi. Başdaş, Konak Belediye 
Başkanı Nilüfer Mutlu’nun kentsel 
dönüşüm parselasyon planları için 
bir yıl sonrasını işaret ettiğini kayde-
derek, “Önceki başkan sayın Abdül 
Batur da sürekli bir tarih vererek açık-
lama yapıyordu. Ancak, o tarihlerin 
sonu gelmedi ve bugün hala kentsel 
dönüşümle ilgili adım atılmış değil. 
Konak adına bu durumdan endişe 
duyuyoruz” ifadesini kullandı. 

“Felaketleri unutmayalım”
2020 yılında İzmir’de yaşanan 

deprem felaketini ve 2023 Kahra-
manmaraş merkezli büyük depremi 
hatırlatan Başdaş, “Bu sebeple yapı 
stoku en yüksek ilçelerden biri olan 
Konak ilçemizde de kentsel dönüşümü 

göz ardı etmemek ve bununla ilgili 
çalışmalara öncelik vermek Cumhur 
İttifakı olarak kırmızı çizgimizdir. Bu 
konudaki hassasiyetimiz her zaman-
kinden daha fazla devam etmekle 
beraber bu konudaki çalışmalara tam 
destek vereceğimizi söylemek isterim” 
açıklamasını yaptı. Başdaş, doğal-
gaz konusunda yaşanan gelişmelerin 
sevindirici olduğunu kaydederek, 
“Doğalgaz konusundaki hızın aynı 
şekilde kentsel dönüşüm konusunda 
da gösterilmesini bekliyoruz. Bir yan-
dan doğalgaz sorunu çözülürken diğer 
yandan Konak’ta yaşayanların yaşam 
kalitesini ve refah seviyesini arttırmak 
belediyenin öncelikli görevlerinden 
olması gerekir. Biz de bu konuda gere-
ken desteği vermeye hazırız” dedi.

Başdaş: “Konak’ta, kentsel
dönüşüm rafa mı kalkıyor?”

Alev HAMİTOĞULLARI YILAN

TBMM Adalet Komisyonu Baş-
kanı ve AK Parti İstanbul Mil-
letvekili Cüneyt Yüksel, 9. Yargı 
Paketinin komisyon sürecine ve 
teklifte yer alan düzenlemelere 
ilişkin açıklamalarda bulundu. 
Son 22 yılda ‘güven veren ve 
erişilebilir adalet’ yaklaşımıyla 
Yargı Reformu Strateji Belgeleri 
ile İnsan Hakları Eylem Plan-
larının hazırlandığını belirten 
Yüksel, bu kapsamda çıkarılan 
kanunlarla önemli reformların 
hayata geçirildiğini söyledi. 
Temel hak ve özgürlüklerin 
genişletilmesi, uygulamadan 
kaynaklanan sorunların çözümü, 
hak arama yollarının artırılması 
başta olmak üzere çok sayıda 
alanda düzenlemeler yapıldığını 
aktaran Yüksel, yargıdaki reform 
iradesinin devam edeceğini vur-

guladı. Cüneyt Yüksel, AK Parti 
tarafından TBMM Başkanlığına 
sunulan ve geçici maddeyle 
39 maddeden oluşan 9. Yargı 
Paketinin 20 kanunda değişiklik 
ve düzenleme öngördüğünü ha-
tırlattı. Alternatif çözüm yolları-
nın alanlarının genişletileceğini, 
aileyle ilgili bazı düzenlemelerin 
yapılacağını anlatan Yüksel, 
Anayasa Mahkemesinin iptal 
kararları doğrultusunda bazı dü-
zenlemelere gidileceğini aktardı.
Kadında soyadı düzenlemesi
Anayasa Mahkemesinin ‘kadı-
nın soyadına’ ilişkin iptal kararı 
doğrultusunda Türk Medeni Ka-
nunu’nda değişiklik yapılacağını 
bildiren Yüksel, şöyle devam 
etti: “Evlenen kadının soyadına 
ilişkin düzenlemeye gidiyoruz. 
Aile, Türk toplumun temelidir 

ve en önemli değerlerindendir. 
Soybağının doğru bir şekilde 
tespit edilmesi ve kaydedilmesi 
için devletin gerekli tedbirleri 
alması gerekmektedir. Bu çerçe-
vede de yapılacak yeni deği-
şiklikle, koca, ana veya çocuk 
soybağının reddi davasını açarak 
babalık karinesini çürütebilecek. 
Ana doğumdan, çocuk ise ergin 
olduğu tarihten başlayarak en 
geç bir yıl içinde dava açmak 
zorunda olacak. Ayrıca evlat 
edinmede ana ve baba adı olarak 
evlat edinen eşlerin adları yazı-
labilecek.” Yüksel ayrıca, sosyal 
medya üzerinden “hakaret” 
suçlarına ilişkin de yeni bir dü-
zenlemenin teklifte yer aldığını 
ifade ederek, bu düzenlemeyle 
suçla daha etkin mücadelenin 
amaçlandığının altını çizdi. AA

AK Parti Karşıyaka İlçe Başkanı Selahat-
tin Köse, Karşıyaka Belediyesi’nin işlettiği 
otopark ücret tarifesi ile havalimanı otopark 
ücret tarifesi fotoğraflarını çekerek, belediye 
otoparkının daha yüksek olmasına tepki gös-
terdi. Başkan Köse yaptığı açıklamada şunları 
söyledi; ‘’Son günlerde Karşıyaka Belediye-
si’nin aldığı kararlar ve uygulamalar hepi-

mizi derinden 
düşündürmekte 
ve üzmektedir. 
CHP’li Karşı-
yaka Belediye-
si’nin mahalle 
aralarındaki 
otopark fiyat-
larını adeta 
birer kazanç 
kapısı haline 
getirmesi, ka-
bul edilemez 
bir durumdur. 
Bugün geldi-
ğimiz nokta-
da, mahalle 

aralarındaki otopark ücretleri havalimanı 
otopark ücretlerini bile geçmiştir. Karşıyaka 
Belediyesi, İzmir Büyükşehir Belediye Başka-
nı Cemil Tugay’ın bıraktığı enkazın faturasını 
ne yazık ki Karşıyaka halkına kesmektedir. 
Özellikle Karşıyaka Girne’deki otopark ücret-
lerinin bu denli yüksek olması, CHP’li bele-
diyenin halkın çıkarlarını göz ardı ettiğinin en 
somut kanıtıdır” dedi. CHP’li Karşıyaka Be-
lediyesi’ne seslenen Köse, “Yüksek otopark 
ücretlerini derhal düşürün. Vatandaşlarımızın 
daha fazla mağdur olmasına izin vermeyin” 
ifadelerini kullandı. HABER MERKEZİ

CHP Denizli Milletvekili Şeref Arpacı, Türkiye’nin 
3 yılın ardından Kara Paranın Aklanmasının Önlen-
mesine Yönelik Mali Eylem Görev Gücü (FATF) gri 
listesinden çıkarılmasına ilişkin Meclis Genel Kuru-
lu’nda konuştu. Türkiye’nin, gri listeye AK Parti ikti-
darında girdiğini hatırlatan Arpacı, Hazine ve Maliye 
Bakanı Mehmet Şimşek’e seslendi. Arpacı, “Bizi gri 
listeye düşürecek kadar kötü ekonomi politikalarını 
uygulayan siyasetçi ve bürokratlardan hesap sorabil-
diniz mi?” dedi. CHP’li Arpacı’nın konuşması şöyle: 
“Ülkemiz 2021’de girdiği gri listeden tam üç yıl sonra 
çıkartıldı. 2019’da FATF’ın uyarılarına rağmen önlem 
alınmaması nedeniyle ülkemiz suç örgütlerinin cirit 
attığı, kara para aklama vakalarının ayyuka çıktığı, 
hatta dünyaca ünlü suç örgütü liderlerinin Türki-
ye’ye yerleştiği bir yer hâlini aldı. Tüm bu olayların 
yaşandığı dönemde ülkeyi yöneten AKP’ydi, dönemin 
Cumhurbaşkanı Erdoğan’dı, Maliye Bakanı -şimdi bu 
sıralarda oturan- Nurettin Nebati’ydi, İçişleri Bakanı 
-yine, şu an Milletvekili olan- Süleyman Soylu’ydu. 
Kutlama “tweet”leri atan Bakan Şimşek’e sormak isti-
yorum: Bizi gri listeye düşürecek kadar kötü ekonomi 
politikalarını uygulayan siyasetçi ve bürokratlardan 
hesap sorabildiniz mi?” HABER MERKEZİ

AK Parti Çeşme İlçe Başkanı Pınar Özen, AK 
Parti grubunun Belediye Meclisi’nde yangın hidrant-
ları ile ilgili önerge verdiğini ancak Belediye Başkanı 
tarafından bir sonraki meclise bırakıldığını belirte-
rek, “Yangın hidrantlarının yetersizliği ve mevcut 
hidrantların bağlantılarının yapılmaması, yangınla 
mücadelede önemli bir engel teşkil etmektedir. 
Çeşme Merkez’de ve Germiyan Mahallesi’nde bu-
lunan hidrantların bağlantılarının olmaması, yangın 
durumlarında büyük bir risk oluşturmaktadır. Bu ih-
malkarlık, olası yangınların daha büyük zararlara yol 
açmasına neden olabilir ve vatandaşlarımızın can ve 
mal güvenliğini tehlikeye atmaktadır. Yaz dönemin-
deyiz ve yangınların en yoğun olduğu bir dönemden 
geçiyoruz. Bu konu asla ertelenemez ve bir an önce 
sorunun çözülmesi elzemdir. Çeşme’nin dar sokak-
larında itfaiye araçlarının rahatça hareket edebilmesi 
için yangın hidrantlarının yerleştirilmesi ve mevcut 
hidrantların bağlantılarının yapılması zorunludur.. 
Belediye yönetimi, vatandaşlarımızın can ve mal gü-
venliğini sağlamak için üzerine düşen sorumlulukları 
yerine getirmeli.” dedi. HABER MERKEZİ

 “Çeşme’nin yangın 
güvenliği tehlikede!”

AK Partili Dağ’dan, 
Selçuk ve Torbalı 
ilçelerine ziyaret

AK Parti Selçuk İlçe Başkanı Hakan Bayraklı ve 
beraberindekilerle Selçuk ilçesinde 29 Haziran’da 
meydana gelen yangının kontrol altına alınma-
sında büyük bir özveriyle mücadele eden orman 
işçileriyle bir araya gelen Dağ, işçilere teşekkür 
etti. Daha sonra orman yangınından etkilenen iki 
işletmeyi ziyaret eden AK Partili Dağ, “Orman 
yangınları çok basit önlemlerle engellenebilecek 
durumdayken, sigara izmaritinden çıkan yangın-
ları konuşmaktan üzüntü duyuyorum. İnsanın 
içi acıyor, ciğerleri yanıyor. Hem sıcak hem de 
rüzgarlı havalardan herkesin çok daha dikkatli 
olması gerekiyor. Alacağımız küçük tedbirlerle 
orman yangınlarını engelleyebiliriz. Selçuk ve 
Menderes’teki orman yangınlarından etkilenen-
lere bir kez daha geçmiş olsun dileklerimi ileti-
yorum ” açıklamasında bulundu. Daha sonra, AK 
Parti Torbalı İlçe Başkanı Mehmet Metin Yüğrük 
ve beraberindekilerle Torbalı ilçesine geçen Dağ, 
30 Haziran’da hayatını kaybeden kardeşler Evin 
Aslan, Bilgül Sarsılmaz’ın ailesi ile Dilek Bağ’ın 
ailesine taziyelerini ileterek, baş sağlığı dileğinde 
bulundu. HABER MERKEZİ

TBMM, 9. Yargı Paketi’ni 
haftaya görüşecek

AK Partili Köse’den
‘otopark ücreti’ 

tepkisi

AK Parti Konak İlçe Başkanı Mehmet Sait Başdaş, “Konak’ta doğalgaz sorununda yaşanan olumlu gelişmeden 
memnunuz ama Konak halkının kentsel dönüşüm beklentisi rafa mı kalkıyor, endişesini de taşıyoruz” dedi

Arpacı’dan, Şimşek’e:
“Hesap sorabildiniz mi?”

TBMM Adalet Komisyonu Başkanı ve AK Parti İstanbul Milletvekili Cüneyt Yüksel, 
‘9. Yargı Paketi’ olarak bilinen Bazı Kanunlarda Değişiklik Yapılmasına Dair Kanun 

Teklifi’nin, 11 Temmuz Perşembe günü komisyonda görüşüleceğini bildirdi

Selahattin Selahattin 
KöseKöse

Şeref Şeref 
ArpacıArpacı

Hamza Hamza 
DağDağ

Pınar Pınar 
ÖzenÖzen

Mehmet Mehmet 
Sait BaşdaşSait Başdaş



7 6 Temmuz 2024 Cumartesi GüncelYENI BAKIS?

www.yenibakis.com.tr

‘Yürüyen merdiven’
sorunu için 7 çözüm

Yaklaşık 6 ay arayla Üçyolmetro istas-
yonundaki yürüyen merdivenlerin bi-
randa hızla terse dönmeye başlaması 

onlarca insanın yaralanmasına neden oldu. En 
işlek metro istasyonunda 2 kez yaşanan 
yürüyen merdiven kazası sonrası 
konunun uzmanları ihmaller zinci-
rini anlattı. İhaleyi almak için 20 
güvenlik kilidi yerine 5’inin yapılıp 
maliyetin düşürüldüğü, şartname-
deki eksiklerin görmezden gelindiği, 
merdivenin boşalıp geri kaymasını 
engelleyecek fren sistemini takmayı bile 
bilmeyen niteliksiz personeller çalıştırıldığını 
öne süren uzmanlar önlem alınmazsa yeni 
kazaların yaşanabileceğini söyledi.  

İzmir Ticaret Odası (İZTO) Meclis Üyesi 

Amaç Sarıgüllü önceki 
yıllarda İzmir Büyük-

şehir Belediyesi’nin 
yürüyen merdivenlerinin 

kontrollerini kendilerinin 
yaptığını, maliyeti azaltmak isteyen beledi-
yenin daha sonra kendi bünyesinde bir ekip 
kurduğunu vurguladı. Sarıgüllü, “Fakat çok 
deneyimsiz, tecrübesiz kişileri işe aldılar ve 
birden usta yaptılar. Bu birinci sıkıntı. İkinci 
sıkıntı ise ihale ve sonrasındaki kontrollerle 
ilgili. İhalede yardımcı fren tertibatı bulun-
ması zorunluluğu oluyor. Bunun yanı sıra 20 
farklı güvenlik önlemi isteniyor fakat ihaleyi 
çok düşük fiyata alan firmalar bir şekilde bu 
20 güvenlik önleminden 5 tanesini koyuyor; 
15’ini koymuyor. Üçüncü sorun da kontrol 
aşamasında. İhaledeki 15 güvenlik sistemi 
eksik olmasına karşın ne hikmetse onay veri-
lebiliyor” ifadelerini kullandı. 

“Denetleyen de anlamıyor”
Yürüyen merdivenleri kontrol edenin de 

neyi, nasıl kontrol etmesi gerektiğini bilmedi-
ğini vurgulayan Sarıgüllü, “Kaplamasından, 
güvenlik noktalarına ve bağlantı elemanlarına 
kadar her detayın ayrıntılı şekilde incelen-
mesi gerekirken bunu yapamıyorlar. Biz her 
şeyiyle tam, eksiksiz ve sorun yaşatmayacak 
yürüyen merdiven için olması gereken fiyatı 
verirken diğer firma her zaman sıkıntı çıkaran, 
Allah korusun ölümlere bile neden olabilecek 
düşük bir teklifle ihaleyi alıyor. Denetleyen de 
bu işleri bilmeyince sonuç ortada” şeklinde 
konuştu.

“Para yanlış ürüne gidiyor”
Güvenlikli, olması gerektiği gibi bir 

yürüyen merdiven yerine güvenlikliymiş gibi 
gösterilen düşük maliyetli merdivenlerin sorun 
yaratmaya devam edeceğini sözlerine ekleyen 

Amaç Sarıgüllü, “Örneğin biz kesinlikle ta-
şeronla değil kendi ekiplerimizle montajımızı 
yapıyoruz. Çünkü ekibimiz 3 ayda bir eğitim-
den geçiyor ve başkasına da güvenemeyiz. 
Ama taşerondaki adam belki de ömründe ilk 
defa böyle bir montaj yapıyor. Ürün zaten şart-
nameye uygun değil. O zaman ne oluyor? Sen 
paranla yanlış bir ürün satın almış oluyorsun, 
yanlış monte ettirip bu yanlışı da onay vererek 
kabul ediyorsun” dedi. 

Narlıdere uyarısı
İhalelerde İzmirli firmalar yerine İstanbul 

veya Ankaralı firmaların tercih edildiğini 
bunun servis ve bakım sorunu yaşattığını 
da sözlerine ekleyen Sarıgüllü, “Zaten o 
İstanbullu veya Ankaralı firma işi kendi değil 
taşerona yaptırıyor. Bir de İzmir’de yetkili ser-

visi olmadığı için bakım, tamirat konusunda 
sorun çıkıyor. Tıpkı asansörlerde olduğu gibi 
yürüyen merdivenlerde de periyodik muayene 
zorunluluğu getirilmeli. Şubat ayında açılan 
fakat sık sık merdivenleri arızalanan ve çoğu 
çalışmayan Narlıdere’dekimetro istasyonların-
daki tehlikeye de dikkat çeken Sarıgüllü şöyle 
konuştu: “Öncelikle oradaki merdivenlerin 
çoğu çok ses çıkararak çalışıyor ki bunun 
nedeni eğimin doğru şekilde ayarlanmamış 
olması. Ayrıca traf gövde denilen çelik kons-
trüksiyon kısımla mekanik aksam arasındaki 
güvenlik boşlukları ne yazık ki kontrol 
edilmeden montaj yapılıyor. Bu sefer zincirler, 
çarklar sağa sola sürtebiliyor. Bunun tabii 
sürekli kontrol edilmesi lazım. Her ay oraları 
ölçülüp ona göre sıkılması lazım. Aksi taktirde 
orada da benzer kazalarla karşılaşılabilir.”

KOSOVA Başbakanı Albin Kurti, Foça Belediye Başka-
nı Saniye Bora Fıçı’ya ziyarette bulundu.Foça Belediye-
si’nden yapılan açıklamada, Kurti’nin ziyaretinde Kosova 
ile Foça arasında kültürel iş birliklerinin geliştirilmesine 
yönelik çeşitli konuların ele alındığı belirtildi.Başkan Fıçı, 
ailesinin Priştine’ye 8 kilometre mesafedeki bir yerden 
Türkiye’ye göç ettiğini ancak yüzyılı aşkın süredir kültür 
ve geleneklerini unutmadan yaşamlarını Türkiye’de 
sürdürdüklerini ifade etti.
Kurti ve beraberindekileri Foça’da ağırlamaktan dolayı 
mutlu olduklarını vurgulayan Fıçı, “İlçemizi, kültürel 
mirasımızı ve tüm zenginliklerimizi kendilerine aktardık. 
Yakın zamanda Kosova-Foça arasında kültür, turizm ve 
yatırımlarla ilgili iş birliklerimizin başlayacak olmasının 
heyecanını yaşıyoruz.” değerlendirmesinde bulundu.
Başbakan Kurti de Foça’nın tarihinden ve misafirperverli-
ğinden etkilendiğini, Kosova ile kurulacak iş birliklerinin 
her iki taraf için de önemli fırsatlar oluşturabileceğini 
aktardı. AA

Kosova Başbakanı
Foça’yı ziyaret etti

ANTIK dönemin en büyük turizm, 
ticaret ve liman kentlerinden Efes’te kazı 
ve restorasyon çalışmaları 161 yıldır 
sürüyor. Kültür ve Turizm Bakanlığının 
“Geleceğe Miras Sonsuz Efes” projesi 
kapsamında yürütülen kazılar yıl boyun-
ca kesintisiz hale getirildi.Bakanlığın 
bütçe, ekip, teknik ekipman desteği, 
kazı ve restorasyon çalışmalarına ivme 
kazandırdı.
Efes Antik Kenti Kazı Direktörü, Avus-
turya Bilimler Akademisi Avusturya 
Arkeoloji Enstitüsü Öğretim Üyesi 
Martin Steskal, ilk kez 1999 yılında 

arkeoloji öğrencisiyken Efes’te çalışma 
fırsatı yakaladığını anlattı.Steskal, ekim 
ayının sonlarına kadar arazide kazı 
yapılacağını, daha sonra da bulunan 
eserlerin inceleme çalışmasının devam 
edeceğini aktardı.

Çalışan olmadı 
Efes’te bu yaz Koressos Kapısı, Serapis 
Tapınağı ve Domitian Meydanı’nda kazı 
çalışmaları yaptıklarını kaydeden Stes-
kal, Yamaç Evler’deki duvar resimleri-
nin restorasyon çalışmalarına da devam 
ettiklerini dile getirdi.Steskal, daha önce 

hiç kimsenin çalışmadığı Koressos 
Kapısı’nda çalışmaya başladıklarını 
belirterek, “Çok önemli bir kazı alanı 
burası. Efes’te üç önemli kapı vardı. Ko-
ressos Kapısı üçüncü büyük kapı. Biz iki 
hafta önce burada çalışmaya başladık, 
bütün bir yaz boyunca burada çalışmaya 
devam edeceğiz.” dedi.
Steskal, Celsus Kütüphanesi’nin koruma 
ve restorasyon çalışmasına ekim ayında 
başlanacağını ifade ederek, “Türkiye’nin 
ilk ayağa kaldırılan antik yapısı Celsus 
Kütüphanesi, 50 yıl sonra bakıma alına-
cak” diye konuştu. AA

Efes Antik Kenti’nin bilinen üç büyük 
kapısından biri olan Koressos Kapısı, Kültür 

ve Turizm Bakanlığı’nın desteğindeki kazı 
çalışmalarıyla gün yüzüne çıkarılacak

SOSYAL belediyecilik ilkesi çerçevesinde çalışmalarına 
devam eden Karşıyaka Belediyesi, ücretsiz sabah 
aktivitelerini yaz aylarında da sürdürüyor. Sağlıklı 
ve aktif yaşamı teşvik etmeyi amaçlayan açık alan 
aktiviteleri sayesinde Karşıyakalılar, güne sporla başlama 
şansı buluyor. Alanında uzman antrenörler eşliğinde 
yapılan sabah aktivitelerine katılan vatandaşlar hem 
spor yapıyor hem de sosyalleşiyor. Karşıyaka Belediyesi 
Spor İşleri Müdürlüğü tarafından düzenlenen aktiviteler 
kapsamında sabah saat 08.30-09.30 saatleri arasında 
yoga, pilates, sabah sporu ve tüm vücut antrenmanı 
yapılıyor. 09.30-10.30 saatleri arasında ise ileri yaşlı 
büyükler için sağlıklı yaş alma aktiviteleri gerçekleşiyor. 
Karşıyaka Belediye Başkanı Yıldız Ünsal “Aktif, sağlıklı 
ve sosyal bir yaşam için tüm vatandaşlarımızı sabah 
aktivitelerine bekliyoruz” dedi. HABER MERKEZI

IZMIR'DE yaşayan İran vatandaşları, 
ülkelerindeki 14'üncü dönem 
cumhurbaşkanlığı seçimlerinin ikinci turu 
için dün oy kullandı.
Konak ilçesindeki 
Bank Mellat 
İzmir Şubesi'nde, 
sandık kuruldu.Oy 
kullanma işleminin 
başlamasıyla 
sandık başına gelen 
İranlılar, pasaport 
ve kimliklerini ibraz 
ederek oylarını 
kullandı.Seçimde 
görevli Mehdi Caferi, 
gazetecilere, oy kullanma işleminin saat 
18.00'e kadar devam edeceğini, özellikle 
sabah saatlerinde çok sayıda kişinin oy 
kullanmaya geldiğini söyledi. AA

MUĞLA’DA tekne çarpması sonucu kafasında kırık 
oluşan ‘Raphael’ isimli carettacaretta, tedavisinin ardından 
beslenmeye başladı.

Avrupa'nın en iyi kumsalları arasında gösterilen, 
Ortaca'nın Dalyan 
Mahallesi'ndeki, dünyaca 
ünlü İztuzu Plajı, 
nesli tükenmekte olan 
carettacaretta türü deniz 
kaplumbağalarına ev 
sahipliği yapıyor. Muğla’da 
geçen nisan ayında deniz 
kaplumbağası tekne 
çarpmasına bağlı kafa 

kırığı ile Deniz Kaplumbağaları Araştırma Kurtarma ve 
Rehabilitasyon Merkezi’ne tedavi için getirildi. Kafa 
travmasına bağlı olarak dalma problemi olan 'Raphael' 
ismi verilen caretta, tedaviye olumlu sonuç verdi. Ekibin 
yürüttüğü tedavi çalışmaları ile iyileşmeye başlayan 
Raphael artık kendi başına beslenmeye başladı. DHA

Karşıyakalılar günü 
sporla karşılıyor

İzmir’deki İranlılar
oylarını kullandı

‘Raphael’ artık 
kendisi besleniyor

Üçyol metro istasyonunda 
yaşanan yürüyen merdiven 
kazalarıyla ilgili konuşan 
sektör temsilcileri ihale 
şartnamesinden merdiveni 
kontrol eden belediye 
elemanı ve güvenlik 
sistemlerine kadar 7 önemli 
noktaya dikkat çekti

Albin Albin 
KurtiKurti SaniyeSaniye

 Bora Bora
 Fıçı Fıçı

7 maddelik çözüm7 maddelik çözüm
1-Güvenlik sistemlerinin gerçekten olup 

olmadığı, hepsinin aktif edilip edilmediği 
uzmanlar tarafından kontrol edilmeli

2- Merdiven zincirinin kopup merdive-
nin boşa düşmesi ve geriye doğru hareket 
etmesini önleyecek fren sistemini takılıp 
takılmadığı; takıldıysa da uygun olup olma-
dığına incelenmeli

3-Daha ucuza mal etmek adına güvenlik 
sistemlerinin azaltılmasına izin verilmemeli 

4-Tıpkı asansörlerde olduğu gibi yürüyen 
merdivenler de Makine Mühendisleri Odası 
tarafından düzenli olarak kontrol edilmeli. 
Yürüyen merdivenlerle ilgili güvenliğin ön 
planda olduğu yönetmelik çıkarılmalı.

5-İhale sonrası yürüyen merdivenlerin 
tesliminde ihaledeki tüm şartlar, güvenlik 
önlemleri yerine getirilip getirilmediğine 
detaylı şekilde bakılmalı. Bunun için de 
deneyimli firmalardan hizmet alınmalı. 

6-İhaleyi alan firmaların İzmir’de bakım 
ve tamirat yapacak merkezleri, yetkili servis 
noktaları olmalı. Bu servislerde de gerekli 
sertifikaları almış deneyimli personeller 
çalıştırılmalı. 

7-Büyükşehir Belediyesi hiçbir deneyimi 
olmayan, temel düzeyde bilgi sahibi perso-
nel yerine işin ehli olanları çalıştırmalı veya 
deneyimli firmalardan hizmet alımı yapmalı.

Yürüyen merdivenlerin de tıpkı 
asansörler gibi periyodik kontrolden 
geçirilmesi gerektiğini söyleyen Ege 
Bölgesi Sanayi Odası (EBSO) Meclis 
Üyesi Cüneyd Temel ise, bu konuda 
hazırladıkları yönetmeliği Sanayi ve 
Teknoloji Bakanlığı’na da ilettiklerini 
vurguladı. Yürüyen merdiven konu-
sunda da kurumsal düzenlemeler ile 
kamusal politikaların yanı sıra şart-
lara göre güncellenen uygulamalara 
ihtiyaç bulunduğunu aktardı. Böyle bir 
düzenleme olmadığı için gerek yürüyen 
merdivenlerde gerekse asansörde iste-
yen herkesin bakım şirketi kurduğunu 
açıklayan Temel, “Yürüyen merdivenler 
ve asansörler aslında çok güvenli sis-
temler. Örneğin asansörde tek bir halat 
bile kalsa asansör düşmez. Tüm halatlar 
kopsa bile frenleme sistemiyle yine 
içindekiler zarar görmez. Ama bu işleri 

doğru şekilde yapacak, ‘güvenlik önemli 
değil, ucuz olsun yeter’ demeyecek 
anlayış gerek” diye konuştu. 

Bakanlığın hazırladığı yönetmelik 
taslağına da karşı olduklarını bu ne-
denle Tüm Asansör Sanayi İşverenleri 
Sendikası olarak kendi çalışmalarını ba-
kanlığa sunduklarını aktaran Temel, “Ya-
şadığımız kazalara baktığımızda aslında 
hemen birçoğunda muayene kontrol 
zafiyetini görüyoruz. Bu işler doğru ya-
pılırsa birçok güvenlik sistemi kazaları 
önler. Yürüyen merdiveni 
kuralına göre yaparsanız 
zinciri kopsa dahi geriye 
gelmez. Yeter ki mali-
yet hesabıyla değil 
güvenlik endişesiyle 
konuya yaklaşıl-
sın” ifadelerini 
kullandı.

“Yönetmelik çıkmalı”

CüneydCüneyd
 Temel Temel

Amaç Amaç 
SarıgülüSarıgülü

Efes’te Koressos Kapısı Efes’te Koressos Kapısı 
gün yüzüne çıkarılacakgün yüzüne çıkarılacak

Martin Martin 
SteskalSteskal

ÖZEL

Murat Ervin
HABER
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UEFA, Merih’e 2 maç ceza verdiUEFA, Merih’e 2 maç ceza verdi
UEFA Disiplin Kurulu, 2024 Avru-
pa Şampiyonası (EURO 2024) son 
16 turunda oynanan Avusturya ma-
çındaki bozkurt hareketi nedeniy-
le milli futbolcu Merih Demiral’a 2 
maç ceza verdi. UEFA’dan yapılan 
açıklamada, spor etkinliklerinde 

sportif olmayan nitelikteki davra-
nışlar sergilediği, futbol sporunun 
itibarını zedelediği ve genel dav-
ranış ilkelerine aykırı davraandığı 
gerekçesiyle Merih Demiral’a iki 
maçtan men cezası verildiği belir-
tildi. Öte yandan Türkiye Futbol 

Federasyonunun karara itirazla 
ilgili çalışma yaptığı öğrenildi. 
Karar değişmediği takdirde Merih 
Demiral, çeyrek finaldeki Hollan-
da ve milli takımın tur atlaması 
durumunda yarı final maçında 
oynayamayacak. AA

Nesli Balcı Yılmaz

Neden 
olmasın?

balcinesl@gmail.com

Yazdığım gün gereği A Milli Takım’ın maç-
larına biraz geriden değinmiş oluyorum. 

Fakat önceki karşılaşmayı değerlendirirken 
gelecek rakibimizin maç önünü de konuşuyo-
ruz. Avusturya maçından sonraki gelişmeler de 
cabası… 

Çeyrek finale kalmak öyle kolay olmadı. 
Rakip hem çok formda, hem ev sahibi, hem de 
son hazırlık maçından dolayı bize karşı trav-
matik üstünlüğü vardı. Sahanın içine girince ilk 
düdükle birlikte her şey değişti. Daha saniyeler 
geçmeden turnuvanın en erken golünü atan 
Merih Demiral, A Milli Takımımızı rahatlattı. 

Tabii ki sonrası, söylediğim gibi biraz sıkın-
tılı geçti. Çünkü karşılaşma bu dakikadan sonra 
bizim sahamızda oynandı. Kale çizgisinden 
paralel giden toplar, rakibin kaçırdığı pozisyon-
lar hep yüreğimizi ağzımıza getirdi. Neyse ki ilk 
yarıyı 1-0 önde kapatmamız bizi biraz rahat-
lattı. Bir gol daha atsak sanki dayanırız gibi 
gözüktü. Maçın 59. dakikasında karşılaşmanın 
yıldızı Merih Demiral o istediğimiz ikinci golü 
attı. Gol sevinçleri çok tartışıldı. İşin siyasi 
değil spor yönüyle ilgilendiğim için bu konuya 
girmeyeceğim. 

Maçın başından beri iyi oynayan defansımız, 
bu dakikadan sonra adeta duvar ördü. Zaman 
zaman eleştirdiğimiz Abdülkerim yerinden hiç 
kıpırdamadı ve çok savaştı. Merih’i anlatma-
ya gerek yok zaten gördünüz. Kaan, Ferdi ve 
Mert Müldür sahada basmadık yer bırakmadı. 
Hatta Ferdi, bu maçta 12.2 km koşarak turnuva 
rekorunu kırdı. 

Ve tabii ki maç 2 -1’e geldikten sonra yapılan 
o muhteşem kurtarış. Zemin ıslak, kaleci ters 
ayakta yakalanmış. Top yerden sekiyor. Maçtan 
sonra yapılan matematiksel analize göre po-
zisyonun gol olma ihtimali % 94 gösterilirken 
pozisyonun kurtarılma ihtimali % 6. Yani milli 
eldiven Mert Günok, bir imkansızı başarıyor ve 
A Milli Takım’ın çeyrek finale yükselmesinde 
büyük pay sahibi oluyor. 

Artık bu zaferin mutluluğu geride kaldı. 
Bugün bambaşka bir sınava çıkıyoruz. Hollan-
da karşısında yarı finale kalacak güce sahibiz. 
Turnuvanın başından beri eleştirilen A Milli 
Takım, çok güzel bir form yakaladı. 

Şans yine yanımızda olursa belki de finale 
kadar gideriz. 

Neden olmasın?
Başarılar A Milli Takım!

HAYDHAYDii TÜRK TÜRKiiYEYE
BBiiR ZAFER DAHAR ZAFER DAHA
Avrupa Futbol Şampiyonası’nda Avusturya’yı eleyerek çeyrek finale yükselen  ve tüm Türkiye’yi sevince 
boğan A Milli Futbol Takımı, bu akşam çeyrek final maçında Hollanda ile karşılaşacak. Berlin Olimpiyat 

Stadı’nda oynanacak yarı final mücadelesi, saat 22.00’dan itibaren TRT 1’den naklen yayınlanacak

A Milli Futbol Takımı, 2024 Avrupa Şampiyonası 
(EURO 2024) çeyrek final maçında bu akşam 

Hollanda ile karşı karşıya gelecek. Almanya’nın ev 
sahipliğinde düzenlenen şampiyonada son 8 takım 
arasına kalan Türkiye, Hollanda’yı da geçerek yarı 
finale yükselmeyi hedefliyor. Başkentte yer alan Berlin 
Olimpiyat Stadı’ndaki maç, TSİ 22.00’de başlayacak. 
Ay-yıldızlı ekip; Portekiz, Gürcistan ve Çekya ile birlik-
te yer aldığı F Grubu’nu 2 galibiyet ve 1 yenilgi ile Por-
tekiz’in ardından ikinci sırada tamamlayarak adını son 
16 turuna yazdırdı. Milli takım, bu turda Avusturya’yı 
2-1 yenerek çeyrek finale yükseldi. Hollanda ise Fransa, 
Avusturya ve Polonya ile mücadele ettiği D Grubu’nu 
4 puanla tamamladı ve en iyi 3’üncüler arasından son 
16 turuna kaldı. Hollanda, son 16 turunda Romanya’yı 
3-0 mağlup ederek çeyrek finale adını yazdırdı.

Maçı, Turpin yönetecek
Bu turu geçen ekip, İngiltere-İsviçre eşleşmesi-

nin galibiyle 10 Temmuz’da Dortmund’da yarı final 
mücadelesine çıkacak. Hollanda ile Türkiye arasındaki 
karşılaşmada, Fransız hakem Clement Turpin düdük 
çalacak. Turpin’in yardımcılıklarını aynı ülkeden Ni-
colas Danos ve Benjamin Pages yapacak. Müsabakanın 
dördüncü hakemi, Almanya Futbol Federasyonundan 
Felix Zwayer olacak. Karşılaşmada Fransız Jerome 
Brisard ise VAR görevini üstlenecek.

A Millilerde önemli eksikler
A Milli Takım’da kart cezalıları İsmail Yüksek ve Or-

kun Kökçü, bugünkü maçta forma giyemeyecek. Milli 
takımda cezası sona eren kaptan Hakan Çalhanoğlu ve 
Samet Akaydın ise sahadaki yerini alabilecek. Hollan-
da’da ise cezalı oyuncu bulunmuyor. AA

SÜPER Lig’de yeni sezon 
öncesi sol bek Djalma Silva, 
orta saha Isaac Solet, stoper 
Koray Günter ve sağ bek 
Nazım Sangare ile sözleşme 
imzalayan Göztepe, gözünü 
İngiltere’ye çevirdi. Sarı-kır-
mızılılar daha önce ilgilendi-
ği Southamptonh’ın Fransız 
forveti Sekou Mara için 
girişimlerini hızlandırırken, 
Acun Ilıcalı’nın sahibi olduğu 
Hull City’nin kanat oyuncusu 
Jason Lokilo’yu da radarına 
aldı. Demokratik Kongo 
Cumhuriyeti asıllı Belçikalı 
25 yaşındaki hücum oyuncu-
su için İzmir ekibinin Hull 
City’nin kapısını çalmaya 

hazırlandığı kaydedildi.
Hull City ile Jason Lo-

kilo’nun sözleşmesi 2025 
yılında sona erecek. İngiliz 
ekibi, 25 yaşındaki kanat 
oyuncusu Lokilo’yu geçen 

sezonun ikinci yarısında 
Portekiz kulübü Vizela’ya 
kiraladı. Göztepe’nin kadro-
suna katmak istediği Belçi-
kalı daha önce Türkiye’de top 
koşturdu. Jason Lokilo, Süper 
Lig’de 2022-2023 sezonunda 
İstanbulspor’da forma giydi. 
Sağ kanat oyuncusu, Türkiye 
kariyerinde Süper Lig’de 16 
karşılaşmada 4 kez rakip 
fileleri havalandırdı ve 3 
golünde pasını verdi. Lokilo 
kariyerinde Crystal Palace, 
Lorient, Rotterdam, Vize-
la, İstanbulspor, Hull City, 
Gornik Leczna ve Doncaster 
Rovers kulüplerinde görev 
yaptı. DHA

Göztepe, rotasını İngiltere’ye çevirdiGöztepe, rotasını İngiltere’ye çevirdi
Süper Lig’de mücadele edeceği yeni sezon öncesi kadrosunu 4 futbolcuyla takviye eden Göztepe, Southamptonh’ın 

Fransız forveti Sekou Mara ve Hull City’nin kanat oyuncusu Jason Lokilo’yu transfer etmek için harekete geçti

Sekou Sekou 
MaraMara Jason Jason 

LokiloLokilo

TFF 2’nci Lig ekiplerinden 
Altay’da şirketleşme kara-
rı sonrası kulübe talip olan 
yatırımcı grubuyla temasların 
sürdüğü belirtildi. Şirketleşme 
komisyonunda yer alan Altaylı 
Avukat Namık Kemal Marma-
ra’nın hazırlanan sözleşmenin 
detaylarını yatırımcı grubun 
avukatıyla belirlemeye devam 
ettiği öğrenildi. On kişiden olu-
şan yatırımcı grubunda Fransa’da inşaat işi yapan bir 
Türk iş insanının hakim hisseye sahip olacağı belir-
tilmişti. Hukuki pürüzlerin giderilmesinin ardından 
Altay Başkanı Süleyman Özkaral ile kulübe talip olan 
iş insanlarının bir araya geleceği bildirildi. İki taraf 
arasındaki görüşmelerde bir menajerin aracı olduğu 
kaydedildi. Toplantının önümüzdeki hafta gerçek-
leşmesi bekleniyor. Altay’ın 685 milyon TL borcunu 
üstlenip kulübün futbol şubesini devralmak isteyen 
yatırımcı grupla anlaşma sağlanmazsa siyah-beyazlı-
lar sezona yine sıkıntılarla başlayacak. DHA

Altay’da, yatırımcı 
temasları sürüyor

TFF 3’üncü Lig 1’inci Grup ekiplerinden Karşıyaka’da 
yönetim yeni sezon öncesi kadroda büyük değişime 
gitti. Yeşil-kırmızılı kulüp 10 futbolcuyla yollarını 
ayırdı. Kadroda düşünülmeyen kaleci Haydar Yılmaz, 
sağ bek Erdem Gökçe, Bilal Ceylan, stoper Erdinç Çe-
poğlu, sol bek Emir Koldere, ön libero Barış Sağır, orta 
saha oyuncusu Emre Keleşoğlu, sol kanat Şeref Özcan, 

forvet arkası Mehmet Alaeddinoğ-
lu ve santrfor Fatih Taşdelen takı-
ma veda etti. Bu isimlere teşekkür 
eden Karşıyaka’da ayrılıkların de-
vam edebileceği belirtildi. Şimdiye 
kadar dış transferde İshak Kurt, 
Metin Peker ve Ali Sinan Gayla ile 
sözleşme imzalayan Karşıyaka’nın 
önümüzdeki günlerde transferde 
gaza basması bekleniyor. DHA

Karşıyaka, toplam 10
oyuncuyla yolları ayırdı

Süleyman Süleyman 
ÖzkaralÖzkaral

Fatih Fatih 
TaşdelenTaşdelen


